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Vážení spoluobčané,

s radostí se vracím k právě proběhlé akci, která symbo-
licky otevřela adventní čas v našem městě – rozsvícení vá-
nočního stromu. Tato událost se letos opravdu vydařila  
a stala se nezapomenutelným zážitkem pro všechny gene-
race. Náměstí ožilo pestrým jarmarkem, na kterém se před-
stavilo rekordních 25 stánků s rozmanitou nabídkou výrobků  
a dobrot. Atmosféra byla skutečně kouzelná, o což se posta-
ral i bohatý kulturní program.

Velké poděkování patří zejména dětem z naší mateřské  
a základní školy, které svým vystoupením přinesly radost  
a nadšení. Díky patří i všem ostatním vystupujícím, kteří svým 
uměním obohatili slavnostní večer. Vrcholem bylo samotné 
rozsvícení vánočního stromu, kterému požehnal pan farář, 
a vše zakončil nádherný ohňostroj. Při pohledu na náměstí 
plné usměvavých tváří všech věkových kategorií jsem si uvě-
domil, jak silné je naše společné pouto a jak důležité je udr-
žovat tradice, které nás spojují.

Letos jsme také připravili novou vánoční výzdobu, kte-
rá zdobí nejen ulice, ale především naše historické náměs-
tí. Dominantou je ozdobená kašna, která spolu s vánočním 
stromem tvoří srdce vánoční atmosféry. Těší mě, že se nám 
podařilo vytvořit prostředí, které nejen odráží ducha Vánoc, 
ale také podporuje společné setkávání a sdílení radosti.

Mé upřímné poděkování patří také všem, kteří se na orga-
nizaci této akce podíleli – ať už při přípravách, výzdobě, tech-
nickém zajištění nebo samotném průběhu večera. Bez jejich 
práce a nasazení by tato událost nemohla být tak úspěšná  
a příjemná.

Advent je obdobím očekávání, klidu a přiblížení k blízkým. 
Věřím, že tato akce byla tím nejlepším způsobem, jak ho 
společně zahájit. Přeji vám všem pokojný adventní čas plný 
radosti, zdraví a pohody.

S úctou
Radek Hrubý,

starosta města Nový Knín
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USNESENÍ ZE 49. SCHŮZE RADY MĚSTA NOVÝ KNÍN
KONANÉ 4. 11. 2024

Usnesení č. 1–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje program v tomto znění:
1. Schválení programu RM č. 49/2024
2. Vyhodnocení VZMR »Chodník v Sudovické ulici«
3. Darovací smlouva na veřejnou infrastrukturu
 a. XXXX XXXX
 b. XXXX XXXX
 c. XXXX XXXX
4. Návrh ceny vodného a stočného pro rok 2025
5. Ukončení pronájmu – Skauti
6. Prodloužení pronájmů nebytových prostor
 a. Český rybářský svaz
 b. Masáže
 c. Lékárna
 d. Gynekologie
7. Prodloužení pronájmů bytů
 a. XXXX XXXX
 b. XXXX XXXX
 c. XXXX XXXX
 d. XXXX XXXX
 e. XXXX XXXX
 f. XXXX XXXX
 g. XXXX XXXX
 h. XXXX XXXX
 i. XXXX XXXX
 j. XXXX XXXX
8. Prodloužení pronájmů pozemků
 a. parc. č. 918/1 v k. ú. Nový Knín
  I. Štěpán Hrubý
  II. Jiří Listík
  III. Thi Thuy Pham
  IV. Petr Šiška
 b. parc. č. 672/6 v k. ú. Nový Knín
  I. XXXX XXXX
  II. XXXX XXXX
 c. parc. č. 104/1 v k. ú. Starý Knín
  I. Kohout J&B
  II. XXXX XXXX
  III. XXXX XXXX
  IV. Martin Douša
 d. parc. č. 100/1 v k. ú. Libčice
9. Smlouva na zabezpečení PO a BOZP v ZŠ a MŠ Nový Knín 
– POUR servis
10. Příspěvky od obcí na žáky
 a. Čím

 b. Korkyně
 c. Chotilsko
 d. Malá Hraštice 
 e. Borotice
 f. Nová Ves pod Pleší 
 g. Velká Lečice
 h. Bojanovice
 i. Buš
 j. Stará Huť
11. Výroční zpráva ZŠ a MŠ Nový Knín
12. Žádost o finanční příspěvek do sociálního fondu Brdy  
a Vltava
Usnesení č. 2–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje vítěze VZMR »Chodník  
v Sudovické ulici«, jímž je společnost T4 Building s. r. o., se 
sídlem Třídvorská 1386, 280 02 Kolín, IČO: 04352530, za na-
bídkovou cenu 5 949 191,44 Kč bez DPH a uzavření smlouvy 
o dílo.
Usnesení č. 3–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje přijetí finančního daru 
ve výši 10 000 Kč na rozvoj veřejné infrastruktury měs-
ta Nový Knín od XXXX XXXX, nar. XX.XX.XXXX, bytem 
XXXXXXXXXXXX, a uzavření darovací smlouvy.
Usnesení č. 4–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje přijetí finančního daru 
ve výši 10 000 Kč na rozvoj veřejné infrastruktury měs-
ta Nový Knín od XXXX XXXX, nar. XX.XX.XXXX, bytem 
XXXXXXXXXXXX, a uzavření darovací smlouvy.
Usnesení č. 5–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje přijetí finančního daru 
ve výši 12 840 Kč na rozvoj veřejné infrastruktury měs-
ta Nový Knín od XXXX XXXX, nar. XX.XX.XXXX, bytem 
XXXXXXXXXXXX, a uzavření darovací smlouvy.
Usnesení č. 6–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín zamítá návrh správce vodovodní a ka-
nalizační infrastruktury Vodohospodářské společnosti Dob-
říš, spol. s r. o., se sídlem Jiráskova 656, 263 01 Dobříš, IČO:  
49549677, na inflační valorizaci ceny vodného a stočného.
Usnesení č. 7–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje uzavření dohody se spol-
kem Junák – český skaut, Středisko prof. Oliče Dobříš, z. s., se 
sídlem Dělnická 1603, 263 01 Dobříš, IČO: 05267927, jejímž 
předmětem je ukončení pronájmu nebytových prostor na ad-
rese Žižkova 43, 262 03 Nový Knín. 
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Usnesení č. 8–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje prodloužení smlouvy  
o nájmu nebytových prostor v přízemí zdravotního střediska, 
nám. Jiřího z Poděbrad 64, uzavřené s Českým rybářským 
svazem, z. s., místní organizace Nový Knín, se sídlem náměstí 
Jiřího z Poděbrad 1, Nový Knín, IČO: 42731968, a to na dobu 
určitou do 31. 12. 2025, a uzavření dodatku č. 2.
Usnesení č. 9–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje prodloužení smlouvy o ná-
jmu nebytových prostor o výměře 13,9 m2 v přízemí budovy 
zdravotního střediska, na adrese náměstí Jiřího z Poděbrad 
64, uzavřené se spol. Komplexní rehabilitace Praha, s. r. o., 
se sídlem Masečín 206, 252 07 Štěchovice, IČO: 06930514, 
na dobu určitou do 31. 12. 2025, a uzavření dodatku č. 1.
Usnesení č. 10–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje prodloužení smlouvy o ná-
jmu nebytových prostor (lékárna) v prvním patře zdravotního 
střediska, nám. Jiřího z Poděbrad 64, uzavřené se spol. Da-
Signa, s. r. o., se sídlem Olšanská 2898/4g, 130 00 Praha-Žiž-
kov, IČO: 11925612, a to na dobu určitou do 31. 12. 2025,  
a uzavření dodatku č. 2.
Usnesení č. 11–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje prodloužení smlouvy  
o nájmu nebytových prostor (ordinace) ve druhém patře 
zdravotního střediska, nám. Jiřího z Poděbrad 64, uzavře-
né se spol. Res Medica s. r. o., se sídlem Vltavská 207/20,  
150 00 Praha-Smíchov, IČO: 02816920, a to na dobu určitou  
do 31. 12. 2025, za nájemné ve výši 65 Kč/m2 měsíčně  
a uzavření dodatku č. 1.
Usnesení č. 12–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje prodloužení smlouvy o náj- 
mu bytu č. 4 ve 3. patře bytového domu na adrese Sídliště 422 
XXXX XXXX, nar. XX.XX.XXXX, bytem XXXXXXXXXXXX, 
na dobu určitou do 31. 12. 2025 a uzavření dodatku č. 2.
Usnesení č. 13–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje prodloužení smlouvy o ná-
jmu bytu č. 2 v 1. patře bytového domu na adrese Sídliště 423 
XXXX XXXX, nar. XX.XX.XXXX, bytem XXXXXXXXXXXX, 
na dobu určitou do 31.12.2025 a uzavření dodatku č. 2.
Usnesení č. 14–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje prodloužení smlouvy o náj- 
mu bytu č. 6 ve 2. patře bytového domu na adrese Sídliště 423 
XXXX XXXX, nar. XX.XX.XXXX, bytem XXXXXXXXXXXX, 
na dobu určitou do 31. 12. 2025 a uzavření dodatku č. 2.
Usnesení č. 15–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje prodloužení smlouvy o nájmu 
bytu č. 7 ve 3. patře bytového domu na adrese Sídliště 423 
XXXX XXXX, nar. XX.XX.XXXX, bytem XXXXXXXXXXXX, 
na dobu určitou do 31. 12. 2025 a zvýšení nájmu na 60  
Kč/m2 a uzavření dodatku č. 1.

Usnesení č. 16–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje prodloužení smlouvy o náj- 
mu bytu č. 2 v 1. patře bytového domu na adrese Sídliště 423 
XXXX XXXX, nar. XX.XX.XXXX, bytem XXXXXXXXXXXX, 
na dobu určitou do 31. 12. 2025 a zvýšení nájmu na 60  
Kč/m2 a uzavření dodatku č. 1.
Usnesení č. 17–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje prodloužení smlou-
vy o nájmu bytu č. 16 ve 3. patře bytového domu na ad-
rese Sídliště 423 XXXX XXXX, nar. XX.XX.XXXX, bytem 
XXXXXXXXXXXX, na dobu určitou do 31. 12. 2025 a uza-
vření dodatku č. 2.
Usnesení č. 18–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje prodloužení smlouvy o ná-
jmu bytu č. 1 ve 3. patře zdravotního střediska na adrese ná-
městí Jiřího z Poděbrad 64 XXXX XXXX, nar. XX.XX.XXXX, 
bytem XXXXXXXXXXXX, na dobu určitou do 31. 12. 2025 
a uzavření dodatku č. 1.
Usnesení č. 19–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje prodloužení smlouvy  
o nájmu bytu č. 3 ve 3. patře zdravotního střediska na adre-
se náměstí Jiřího z Poděbrad 64 XXXX XXXX, nar. XX.XX.
XXXX, bytem XXXXXXXXXXXX, na dobu určitou po dobu 
trvání pracovního poměru u příspěvkové organizace zřízené 
městem a uzavření dodatku č. 1.
Usnesení č. 20–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje prodloužení smlouvy o ná-
jmu bytu č. 4 ve 2. patře bytového domu na adrese Libčice 64 
XXXX XXXX, nar. XX.XX.XXXX, bytem XXXXXXXXXXXX, 
na dobu určitou do 31. 12. 2025 a uzavření dodatku č. 1.
Usnesení č. 21–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje prodloužení smlouvy o ná-
jmu bytu č. 3 ve 2. patře bytového domu na adrese Libčice 64 
XXXX XXXX, nar. XX.XX.XXXX, bytem XXXXXXXXXXXX, 
na dobu určitou do 31. 12. 2025 a zvýšení nájmu na 60  
Kč/m2 a uzavření dodatku č. 1.
Usnesení č. 22–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje prodloužení pronájmu čás-
ti pozemku parc. č. 918/1, v k. ú. Nový Knín, o výměře 30 m2, 
Štěpánovi Hrubému, se sídlem nám. Jiřího z Poděbrad 49, 
262 03 Nový Knín, IČO: 71709789, na dobu určitou do 31. 
12. 2025, a uzavření dodatku č. 1 k nájemní smlouvě.
Usnesení č. 23–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje prodloužení pronájmu 
části pozemku parc. č. 918/1, v k. ú. Nový Knín, o výměře  
23 m2,  Jiřímu Listíkovi, se sídlem Malá Hraštice 162, 262 03 
Nový Knín, IČO: 47055553, na dobu určitou do 31. 12. 2025, 
a uzavření dodatku č. 1 k nájemní smlouvě.
Usnesení č. 24–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje prodloužení pronájmu 
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části pozemku parc. č. 918/1, v k. ú. Nový Knín, o výměře 
2 m2, Thi Thuy PHAM, se sídlem nám. Jiřího z Poděbrad 4,  
262 03 Nový Knín, IČO: 63964201, na dobu určitou do  
31. 12. 2025, a uzavření dodatku č. 1 k nájemní smlouvě.
Usnesení č. 25–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje prodloužení pronájmu čás-
ti pozemku parc. č. 918/1, v k. ú. Nový Knín, o výměře 2 m2, 
Petru Šiškovi, se sídlem Za Opusem 1231, 156 00 Praha 5, 
IČO: 88277151, na dobu určitou do 31. 12. 2025, a uzavření 
dodatku č. 1 k nájemní smlouvě.
Usnesení č. 26–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje prodloužení pronájmu čás-
ti pozemku parc. č. 672/6 v k. ú. Nový Knín o výměře 18 m2 
XXXX XXXX, nar. XX.XX.XXXX, bytem XXXXXXXXXXXX, 
na dobu určitou do 31. 12. 2025 a uzavření dodatku č. 1  
k nájemní smlouvě.
Usnesení č. 27–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje prodloužení pronájmu části 
pozemku parc. č. 672/6 v k. ú. Nový Knín o výměře 18 m2 
XXXX XXXX, nar. XX.XX.XXXX, bytem XXXXXXXXXXXX, 
na dobu určitou do 31. 12. 2025 a uzavření dodatku č. 1  
k nájemní smlouvě.
Usnesení č. 28–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje prodloužení pronájmu části 
pozemku parc. č. 104/1, v k. ú. Starý Knín, o výměře 672 m2,  
společnosti Kohout J&B, se sídlem Sudovice 154, 262 03 
Nový Knín, IČO: 07819170, na dobu určitou do 31. 12. 2025, 
a uzavření dodatku č. 1 k nájemní smlouvě.
Usnesení č. 29–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje prodloužení pronájmu čás-
ti pozemku parc. č. 104/1, v k. ú. Starý Knín, o výměře 58 m2, 
XXXX XXXX, bytem XXXXXXXXXXXX, nar. XX.XX.XXXX, 
na dobu určitou do 31. 12. 2025, a uzavření dodatku č. 1  
k nájemní smlouvě.
Usnesení č. 30–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje prodloužení pronájmu čás-
ti pozemku parc. č. 104/1, v k. ú. Starý Knín, o výměře 439 
m2 XXXX XXXX, bytem XXXXXXXXXXXX, nar. XX.XX.
XXXX, na dobu určitou do 31.12.2025, a uzavření dodatku 
č. 1 k nájemní smlouvě.
Usnesení č. 31–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje prodloužení pronájmu 
části pozemku parc. č. 104/1, v k. ú. Starý Knín, o výmě-
ře 140 m2, Martinu Doušovi, se sídlem Na Hlinech, 262 03 
Nový Knín, IČO: 69376981, na dobu určitou do 31. 12. 2025,  
a uzavření dodatku č. 1 k nájemní smlouvě.
Usnesení č. 32–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje prodloužení pronájmu po-
zemku parc. č. 100/1 v k. ú. Libčice, o výměře 17 548 m2, 
Radkovi Podhoreckému, IČO: 61654302, se sídlem Libčice 

27, 262 03 Nový Knín, a to do 31. 12. 2030 a uzavření do-
datku č. 2.
Usnesení č. 33–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje uzavření smlouvy o posky-
tování služeb na úseku bezpečnosti práce a požární ochrany 
se společností POUR SERVIS s. r. o., se sídlem U Pilského po-
toka 1399, 263 01 Dobříš, IČO: 24784702, dle ceníku, který 
je přílohou k tomuto usnesení na https://www.mestonovyk-
nin.cz/mesto/rada-mesta-2/usneseni-rady-mesta/2024/
Usnesení č. 34–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje uzavření dohody s obcí 
Čím, se sídlem Čím 16, 262 03 Nový Knín, IČO: 00242063,  
o zajištění povinné školní docházky v jiné obci, kterou se 
obec Čím zavazuje hradit městu Nový Knín úplatu ve výši 
7000 Kč vč. DPH za školní rok na každého žáka vykonávají-
cího povinnou školní docházku s místem trvalého pobytu na 
území obce Čím ve škole zřizované městem Nový Knín, a to 
od školního roku 2024/2025 po celou dobu zajištění školní 
docházky od 1. ročníku až do 9. ročníku.
Usnesení č. 35–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje uzavření dohody s obcí 
Korkyně, se sídlem Korkyně 24, 262 06 Korkyně, IČO: 
00662861, o zajištění povinné školní docházky v jiné obci, 
kterou se obec Korkyně zavazuje hradit městu Nový Knín 
úplatu ve výši 7000 Kč vč. DPH za školní rok na každého žáka 
vykonávajícího povinnou školní docházku s místem trvalého 
pobytu na území obce Korkyně ve škole zřizované městem 
Nový Knín, a to od školního roku 2024/2025 po celou dobu 
zajištění školní docházky od 1. ročníku až do 9. ročníku.
Usnesení č. 36–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje uzavření dohody s obcí 
Chotilsko, se sídlem Chotilsko 7, 262 03 Nový Knín, IČO: 
00242306, o zajištění povinné školní docházky v jiné obci, 
kterou se obec Chotilsko zavazuje hradit městu Nový Knín 
úplatu ve výši 7000 Kč vč. DPH za školní rok na každého žáka 
vykonávajícího povinnou školní docházku s místem trvalého 
pobytu na území obce Chotilsko ve škole zřizované městem 
Nový Knín, a to od školního roku 2024/2025 po celou dobu 
zajištění školní docházky od 1. ročníku až do 9. ročníku.
Usnesení č. 37–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje uzavření dohody s obcí 
Malá Hraštice, se sídlem Malá Hraštice 115, 262 03 Malá 
Hraštice, IČO: 00242691, o zajištění povinné školní docház-
ky v jiné obci, kterou se obec Malá Hraštice zavazuje hradit 
městu Nový Knín úplatu ve výši 7000 Kč vč. DPH za školní 
rok na každého žáka vykonávajícího povinnou školní docház-
ku s místem trvalého pobytu na území obce Malá Hrašti-
ce ve škole zřizované městem Nový Knín, a to od školního 
roku 2024/2025 po celou dobu zajištění školní docházky od  
6. ročníku až do 9. ročníku.
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USNESENÍ Z 50. SCHŮZE RADY MĚSTA NOVÝ KNÍN
KONANÉ 18. 11. 2024

Usnesení č. 38–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje uzavření dohody s obcí Bo-
rotice, se sídlem Borotice 27, 262 15 Borotice, IČO: 00241962, 
o zajištění povinné školní docházky v jiné obci, kterou se 
obec Borotice zavazuje hradit městu Nový Knín úplatu ve výši 
7000 Kč vč. DPH za školní rok na každého žáka vykonávají-
cího povinnou školní docházku s místem trvalého pobytu na 
území obce Borotice ve škole zřizované městem Nový Knín,  
a to od školního roku 2024/2025 po celou dobu zajištění 
školní docházky od 1. ročníku až do 9. ročníku.
Usnesení č. 39–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje uzavření dohody s obcí 
Nová Ves pod Pleší, se sídlem Masarykova třída 90, Nová Ves 
pod Pleší 262 04, IČO: 00242861, o zajištění povinné škol-
ní docházky v jiné obci, kterou se obec Nová Ves pod Pleší 
zavazuje hradit městu Nový Knín úplatu ve výši 7000 Kč vč. 
DPH za školní rok na každého žáka vykonávajícího povinnou 
školní docházku s místem trvalého pobytu na území obce 
Nová Ves pod Pleší ve škole zřizované městem Nový Knín,  
a to od školního roku 2024/2025 po celou dobu zajištění 
školní docházky od 6. ročníku až do 9. ročníku.
Usnesení č. 40–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje uzavření dohody s obcí 
Velká Lečice, se sídlem Velká Lečice 85, 262 05 Velká Lečice, 
IČO: 00473901, o zajištění povinné školní docházky v jiné 
obci, kterou se obec Velká Lečice zavazuje hradit městu Nový 
Knín úplatu ve výši 7000 Kč vč. DPH za školní rok na každé-
ho žáka vykonávajícího povinnou školní docházku s místem 
trvalého pobytu na území obce Velká Lečice ve škole zřizo-
vané městem Nový Knín, a to od školního roku 2024/2025 
po celou dobu zajištění školní docházky od 1. ročníku až do 
9. ročníku.
Usnesení č. 41–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje uzavření dohody s obcí 
Bojanovice, se sídlem Bojanovice 12, 252 06 Davle, IČO: 
00241091, o zajištění povinné školní docházky v jiné obci, 
kterou se obec Bojanovice zavazuje hradit městu Nový Knín 

úplatu ve výši 7000 Kč vč. DPH za školní rok na každého žáka 
vykonávajícího povinnou školní docházku s místem trvalého 
pobytu na území obce Bojanovice ve škole zřizované městem 
Nový Knín, a to od školního roku 2024/2025 po celou dobu 
zajištění školní docházky od 1. ročníku až do 9. ročníku.
Usnesení č. 42–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje uzavření dohody s obcí Buš, 
se sídlem Buš 8, 252 08 Slapy nad Vltavou, IČO: 00242021,  
o zajištění povinné školní docházky v jiné obci, kterou se 
obec Buš zavazuje hradit městu Nový Knín úplatu ve výši 
7000 Kč vč. DPH za školní rok na každého žáka vykonávají-
cího povinnou školní docházku s místem trvalého pobytu na 
území obce Buš ve škole zřizované městem Nový Knín, a to 
od školního roku 2024/2025 po celou dobu zajištění školní 
docházky od 6. ročníku až do 9. ročníku.
Usnesení č. 43–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje uzavření dohody s obcí 
Stará Huť, se sídlem Karla Čapka 430, 262 02 Stará Huť, IČO: 
00243329, o zajištění povinné školní docházky v jiné obci, 
kterou se obec Stará Huť zavazuje hradit městu Nový Knín 
úplatu ve výši 7000 Kč vč. DPH za školní rok na každého žáka 
vykonávajícího povinnou školní docházku s místem trvalého 
pobytu na území obce Stará Huť ve škole zřizované městem 
Nový Knín, a to od školního roku 2024/2025 po celou dobu 
zajištění školní docházky od 6. ročníku až do 9. ročníku.
Usnesení č. 44–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín bere na vědomí výroční zprávu Zá-
kladní školy a Mateřské školy Nový Knín, se sídlem náměstí 
Jiřího z Poděbrad 53, 262 03 Nový Knín, IČO: 48954381.
Usnesení č. 45–49/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje poskytnutí dotace spolku 
Brdy - Vltava o. p. s., se sídlem Mírové náměstí 119, 263 01 
Dobříš, IČO: 27586481, ve výši 142 844 Kč, a uzavření veřej-
noprávní smlouvy.
Ing. Radek Hrubý            Marek Zach  
starosta           místostarosta 
   

Usnesení č. 1–50/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje program v tomto zně-
ní:
1. Schválení programu RM č. 50/2024
2. Příkazní smlouva – Deregio Tender, s. r. o.
3. Program 11. ZM
4. Dodatek o prodloužení smlouvy – Taxi Dvořák 

5. Smlouva o poskytování servisních prací – Kadlec – elekt-
ronika, s. r. o.
6. Smlouva o poskytování služby WebCall – Kadlec – elekt-
ronika, s. r. o.
7. Smlouva o výpůjčce hasičárny v Sudovicích
8. Revokace usnesení č. 3–22/2023 – RM
9. Cenová nabídka na propustek v Sudovicích
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10. Smlouva o zřízení věcného břemene – ČEZ
11. Darovací smlouva 
 a. XXXX XXXX
 b. XXXX XXXX
12. Aktualizace platového výměru ředitelky ZŠ a MŠ
13. Uzavření MŠ  
Usnesení č. 2–50/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje uzavření příkazní smlou-
vy se společností Deregio Tender, s. r. o., se sídlem Vinič-
ní 2270/160, 615 00 Brno-Židenice, IČO: 02122855, jejímž 
předmětem je administrace výběrového řízení na akci »Dět-
ská skupina«, za částku 52 000 Kč bez DPH.

Usnesení č. 3–50/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje program 11. zasedání ZM  
v tomto znění:
1. Schválení programu 11. zasedání ZM
2. Určení ověřovatelů zápisu
3. Rozpočtové opatření č. 4/2024
4. Návrh rozpočtu na rok 2025
5. Zpráva kontrolního výboru
6. Směna pozemku parc. č. 7/2 a části pozemku parc č. 2 za 
části pozemků parc. č. 721 a parc. č. 6, vše v k. ú. Starý Knín
7. Prodej části pozemku parc. č. 5/1 v k. ú. Starý Knín
8. Cesta v ulici Na Tržišti
9. Plán financování obnovy vodovodu a kanalizace pro veřej-
nou potřebu ve vlastnictví města Nový Knín
10. Privatizace bytů ve vlastnictví města
11. Zprávy z města
 a. Odpadové hospodářství
 b. Rekonstrukce veřejné infrastruktury v ulicích Žiž-
kova a Havlíčkova
 c. Plány na příští rok
  I. Chodník v Sudovické ulici
  II. Dětská skupina
  III. Oprava kaple na hřbitově v Novém Kníně 
  IV. Komunikace Na Kamínkách
  V. Veřejné WC a revitalizace dětského hřiště
12. Diskuse
Usnesení č. 4–50/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje uzavření dodatku č. 1  
s Josefem Dvořákem, se sídlem Vítové 1272/4, 150 00 Praha 
5-Hlubočepy, IČO: 02392372, jehož předmětem je prodlou-
žení smlouvy o poskytování služeb senior taxi za částku 5000 
Kč bez DPH měsíčně.
Usnesení č. 5–50/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje uzavření smlouvy se společ-
ností Kadlec - elektronika, s. r. o., se sídlem Hviezdoslavova 
55e, 627 00 Brno, IČO: 25518402, jejímž předmětem je rea-
lizace záručního a pozáručního servisu na vyvolávacím systé-

mu Call250V, dle ceníku, který je přílohou k tomuto usnese-
ní na https://www.mestonovyknin.cz/mesto/rada-mesta-2/
usneseni-rady-mesta/2024/
Usnesení č. 6–50/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje uzavření smlouvy s Kadlec 
- elektronika, s. r. o., se sídlem Hviezdoslavova 55e, 627 00 
Brno, IČO: 25518402, jejímž předmětem je zřízení a poskyto-
vání služby WebCall v rozsahu WEB modulu, SMS IN modulu, 
WebTicket - Aplikace Virtuální lístek a CALL 250-V, za částku 
38 400 Kč bez DPH.
Usnesení č. 7–50/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje vypůjčení budovy hasičské 
zbrojnice Sudovice 46 spolku Sbor dobrovolných hasičů Su-
dovice, se sídlem náměstí Jiřího z Poděbrad 1, 262 03 Nový 
Knín, IČO: 66326371, na dobu neurčitou, a uzavření smlouvy 
o výpůjčce.
Usnesení č. 8–50/2024 – RM 
Rada města Nový Knín ruší usnesení č. 3–22/2023 – RM ze 
dne 16. 10. 2024.
Usnesení č. 9–50/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje cenovou nabídku od Jiřího 
Kinského, se sídlem Pod Zámkem 107, 262 03 Nový Knín, 
IČO: 16939603, jejímž předmětem je vybudování nového 
propustku a přemostění vodního toku na pozemku parc. 
č. 230/3 v k. ú. Sudovice, za částku 450 000 Kč bez DPH,  
a uzavření smlouvy o dílo.
Usnesení č. 10–50/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje uzavření smlouvy o bu-
doucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o umís-
tění stavby č. IV-12-6035274 se společností ČEZ Distribuce, 
a. s., se sídlem Teplická 874/8, 405 02 Děčín IV-Podmok-
ly, IČO: 24729035, zastoupenou společností Voltcom, spol.  
s r.o., se sídlem Otevřená 1092/2, 169 00 Praha 6-Střešovice, 
IČO: 44794274, jejímž předmětem je budoucí stavba zaříze-
ní distribuční soustavy na pozemcích parc. č. 918/55, 955/1  
a 630/1, v k. ú. Nový Knín, za jednorázovou náhradu 2467 Kč  
bez DPH.
Usnesení č. 11–50/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje přijetí finančního daru 
ve výši 17 000 Kč na rozvoj veřejné infrastruktury měs-
ta Nový Knín od XXXX XXXX, nar. XX.XX.XXXX, bytem 
XXXXXXXXXXXXXXX, a uzavření darovací smlouvy.
Usnesení č. 12–50/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje přijetí finančního 
daru ve výši 10 000 Kč na rozvoj veřejné infrastruk-
tury města Nový Knín od XXXX XXXX, nar. XX.XX.
XXXX, bytem XXXXXXXXXXXXXXX, a uzavření daro-
vací smlouvy.
Usnesení č. 13–50/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje platový výměr ředitelky 
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Základní školy a Mateřské školy Nový Knín Mgr. Hany Matuš-
tíkové dle návrhu s účinností od 1. 11. 2024. 
Usnesení č. 14–50/2024 – RM 
Rada města Nový Knín bere na vědomí uzavření mateřské 

školky od 23. 12. 2024 do 3. 1. 2025.
Ing. Radek Hrubý            Marek Zach  
starosta           místostarosta 
   

SDĚLENÍ RADNICE

OZNÁMENÍ O UZAVŘENÍ MĚSTSKÉHO ÚŘADU MEZI SVÁTKY

Dovolujeme si informovat, že městský a stavební úřad budou během vánočních svátků uzavřeny, a to od 23. 12. 2024 do  
5. 1. 2025.
Pokud máte v plánu vyřídit záležitosti na úřadě ještě letos, prosíme, abyste tak učinili do 20. prosince, kdy bude úřad napo-
sledy otevřen. Provoz bude obnoven v běžné otevírací době od 6. ledna.

Děkujeme za pochopení a přejeme vám klidné svátky a šťastný nový rok.

Rádi bychom informovali o průběhu první etapy obnovy ve-
řejné infrastruktury v ulicích Žižkova a Havlíčkova. Navzdory 
neplánovaným komplikacím způsobeným zářijovými vydat-
nými dešti, které stavbu zdržely asi o dva týdny, se blížíme 
k dokončení této etapy. Abychom zajistili plynulé dokončení 
prací, požádali jsme nadřazený úřad pro správu silnic o pro-
dloužení uzavírky komunikace. Přesto věříme, že práce zvlád-
neme dokončit ve stanoveném termínu, tedy do 30. listopa-
du, nejpozději však do poloviny prosince.
Během této etapy byla v dané lokalitě obnovena dešťová  
a splašková kanalizace, vodovod, a zároveň byly položeny in-
ženýrské sítě společností ČEZ a CETIN. V následujících dvou 

PRVNÍ ETAPA OBNOVY VEŘEJNÉ INFRASTRUKTURY  
V ŽIŽKOVĚ A HAVLÍČKOVĚ ULICI JE U KONCE

týdnech se bude provádět asfaltování povrchu v místech, kde 
došlo k zásahům do komunikace.
Po zimní přestávce, konkrétně od března, bude obnova 
pokračovat další etapou ve zbylé části ulice Žižkova, v ulici 
Havlíčkova a částečně i v ulici Na Flusárně. Současně je plá-
nována výstavba chodníku v Sudovické ulici. Předpokládaný 
termín dokončení prací je na podzim v přítím roce.
Výhledově, v horizontu tří až pěti let, nám kraj přislíbil provedení 
celkové pokládky nového asfaltového povrchu v těchto ulicích.
Děkujeme za vaši trpělivost a pochopení při těchto staveb-
ních pracích, které mají za cíl zlepšit kvalitu infrastruktury  
v našem městě.                                                     Marek Zach

ČIPOVÁNÍ POPELNIC, PLATBY POPLATKŮ V NOVÉM ROCE,  
NAKLÁDÁNÍ S ODPADEM
V letošním roce se rozběhl projekt, který byl před třemi lety 
připraven dobrovolným svazkem obcí TS Brdy a Hřebeny. 
Tento projekt se týkal dotace na sady plastových nádob na 
odpad, které měly být zdarma poskytnuty občanům. Kaž-
dý obyvatel by tím k domácí popelnici získal další tři nádoby  
o objemu 240 litrů. Byť by toto některým z vás ulehčilo třídě-
ní odpadu, je zde také mnoho domácností, které nemají pro 
tak velké nádoby dostatek prostoru.
Rozdávání nádob na tříděný odpad by také znamenalo po-
stupné odstranění sběrných hnízd. Toto řešení by jistě uvítali 
ti, kteří bydlí v jejich blízkosti, protože jsou často nevzhledná 
a mohou způsobovat nepohodlí. Na druhou stranu jsou tato 
hnízda pohodlným řešením pro ty, kdo nemají prostor pro 
více popelnic. Jako vždy tedy bylo náročné najít kompromisní 
řešení, protože nikdy nelze uspokojit potřeby všech obyvatel.

Abychom co nejlépe využili popelnice získané z dotací, 
rozhodli jsme se je zahrnout do akce čipování popelnic. To 
znamená, že ti občané, kteří mají starší nebo nevyhovující 
nádoby, mohou získat novou popelnici bez dalších výdajů. 
Pozitivním krokem pro občany je to, že poplatek za odpa-
dy zůstane na příští rok stejný a občané budou nadále 
používat současné známky na popelnice. Poplatek mů-
žete hradit na městském úřadě od 6. ledna 2025.
Pro ty z vás, kteří od města získali novou 240l popelni-
ci, máme dobrou zprávu. Vzhledem k tomu, že jste si 
tuto velikost nevybrali sami, zaplatíte za velkou popel-
nici stejnou částku jako za malou. 
Další významnou změnou, kterou plánujeme, je vážení po-
pelnic, které začne až od přespříštího roku. Poplatek za od-
voz odpadu tak bude odvozen od skutečné hmotnosti odpa-
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du, který vyprodukujete, a budete tak platit podle množství 
odpadu, které skutečně vyhodíte. Do té doby se budeme 
snažit také postupně zvelebovat a udržovat stávající sběrná 
hnízda, aby působila estetičtěji a příjemněji.
Na závěr bychom vás chtěli požádat o co nejdůsled-
nější třídění odpadu. S ohledem na nařízení Evropské 
unie, které zavádí povinnost obcí do roku 2025 vytří-
dit minimálně 65 % odpadu, bude nutné, abychom na 
tomto cíli začali pracovat již nyní. Obcím, které nebudou 

tuto normu splňovat, hrozí vysoké pokuty, což by mohlo mít 
finanční dopady na všechny občany. Každý z nás může při-
spět tím, že začne třídit odpad pečlivěji a pomůže tak nejen 
obci, ale i našemu životnímu prostředí.
Věříme, že tato opatření přispějí ke zlepšení nakládání s od-
padem v naší obci a že společně dokážeme vytvořit efektivní 
systém třídění, který bude přínosem pro všechny. Každý malý 
krok v třídění odpadu je krokem k lepší budoucnosti.

Žaneta Schneiderová

S radostí oznamujeme, že jsme letošní Vánoce pojali trochu 
jinak než v minulých letech. Naše město vložilo prostředky 
do nového vánočního osvětlení, které ozdobí nejen vánoční 
strom na náměstí, ale také historickou kašnu a sloupy veřej-
ného osvětlení ve městě. Tato nová výzdoba, která v sobě 
nese krásu moderního designu i úsporné technologie, bude 
letos rozdávat radost všem obyvatelům i návštěvníkům.
Celý rok věnujeme mnoho úsilí zvelebení našeho města  
a neodkladným projektům a spoustu práce často ani není na 
první pohled vidět. Vánoční výzdoba však okamžitě přitáhne 
pozornost a dokáže změnit atmosféru celého města. Pro vět-
šinu z nás – a především pro děti – jsou Vánoce nejkrásnějším 
obdobím v roce, které v sobě nese kouzlo, lásku a pohodu. 
Doufáme, že nová výzdoba vykouzlí úsměv na tváři každé-
mu, kdo se večer prochází městem.

MĚSTO ROZSVÍTILO NOVOU VÁNOČNÍ VÝZDOBU

Původní vánoční osvětlení již nesplňovalo moderní nároky 
na úspornost, bezpečný provoz a ekologii. Bylo energeticky 
neekonomické, a především už ani svým vzhledem nenavo-
zovalo atmosféru, kterou bychom si pro naše město přáli. 
Nové osvětlení je nejen krásné, ale i šetrné k životnímu pro-
středí. Používá moderní LED technologii, která nám umož-
ňuje snížit energetické náklady a současně přinést do města 
více světla a barev.
Doufáme, že si tuto vánoční výzdobu užijete a přinese vám 
chvíle plné radosti, pohody a vzájemné blízkosti.

Marek Zach
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NOVÝ KNÍN ZAHÁJIL ADVENT JARMARKEM A ROZSVÍCENÍM 
VÁNOČNÍHO STROMU
V sobotu 23. listopadu se v Novém Kníně konala tradiční 
předvánoční akce, která přilákala stovky návštěvníků z blíz-
kého i vzdálenějšího okolí. Rozsvícení vánočního stromu, 
doprovázené vánočním jarmarkem a kulturním programem, 
vytvořilo příjemnou sváteční atmosféru. Vyvrcholením celé-
ho odpoledne a večera bylo slavnostní rozsvícení vánočního 
stromu a očekávaný ohňostroj. Akce spojila místní obyvatele 
i hosty a zahájila adventní období v duchu radosti, pohody 
a tradic.
VÁNOČNÍ JARMARK – RÁJ PRO  
VŠECHNY SMYSLY
Návštěvníci této oblíbené akce nemohli odolat vůním trdel-
níku, svařeného vína, palačinek, klobás a dalších domácích 
specialit, které se linuly ze stánků na náměstí Jiřího z Podě-
brad umístěných v prostoru před kostelem. Novoknínský jar-
mark byl skutečným zážitkem pro všechny smysly, nejen díky 
lahodnému občerstvení, ale i díky pestré nabídce řemeslných 

výrobků, ručně vyráběného zboží a originálních dárků. Stán-
ky zaplnili známí i méně známí regionální prodejci.
»Vánoční jarmark v Novém Kníně je tradiční událostí, která se 
každým rokem těší větší oblibě. Letos jsme přivítali více než 
dvacet stánků, aby si každý mohl najít to své,« uvedla před-
sedkyně kulturní komise města Monika Stránská.
KULTURNÍ PROGRAM ZAHÁJILY DĚTI  
A ZAKONČIL OHŇOSTROJ
Odpolední kulturní program na náměstí bavil malé i velké ná-
vštěvníky. V 16.00 hod. ho zahájili žáci místní základní školy 
vánočním pásmem plným písní a koled. Následovala hudební 
vystoupení, která podtrhla slavnostní atmosféru. Dobříšský 
pokleslý orchestr lidových nástrojů potěšil návštěvníky tra-
dičními českými písněmi, zatímco muzikantské duo Natálie 
Jandlová a Jan Procházka roztančilo a rozezpívalo publikum 
svým kytarovým koncertem.
Hlavním bodem programu bylo rozsvícení vánočního stromu, 
které provázelo nadšení a potlesk všech přítomných. Starosta 
města Radek Hrubý při této příležitosti poděkoval občanům 
za účast a podporu: »Je krásné vidět, jak naše město spo-
lečně slaví a ožívá vánoční atmosférou. Děkuji všem, kteří 
přispěli ke zdaru této akce, a každému, kdo přišel sdílet tento 
kouzelný večer. Přeji všem klidný a radostný advent.« Večer 
pak zakončil velkolepý ohňostroj, který rozzářil noční oblohu 
nad Novým Knínem i oči všech přítomných.
Tradiční sváteční akci i její atmosféru zachytila fotografka Ka-
rolína Šejnová, jejíž snímky přibližují kouzlo jarmarku, hudeb-
ního programu i radostné výrazy návštěvníků. Tuto krásnou 
tradiční akci letos připravila Kulturní komise města Nový Knín 
ve spolupráci s místními organizacemi, podnikateli a dobro-
volníky.

Pro zpravodaj Novoknínsko zpracovala Denisa Havlíčková
Foto: Karolína Šejnová
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V pátek 8. 11. 2024 se uskutečnilo, letos již podruhé, vítání 
občánků. V obřadní síni jsme původně měli přivítat čtyři děv-
čátka, bohužel jedna holčička onemocněla, takže jsme přiví-
tali holčičky jen tři. Valerii tedy přivítáme mezi naše občany 
na jaře příštího roku. 

Vítáme mezi nás 
nové občánky:
Nelu Macháčko-
vou, Leontýnu Ju-
rišinovou a Karolí-
nu Slabochovou.
Svým proslovem 
přivítal naše nové 
občánky starosta 
Ing. Radek Hrubý 
a obřadem pro-
vedly děti i jejich 
rodiče radní Pe-
tra Moravcová  
a matrikářka Vero-
nika Duchoňová. 
Na přípravě vítání 
občánků se velkou 
měrou podílela 

Jana Stracená. Město naše nové občánky u této příležitosti 
obdarovalo tradičně zlatým přívěškem se znamením zvěro-
kruhu, dřevěnými kostkami a knížkou pohádek. Tentokrát 
jsme museli kromě knížky s českými pohádkami připravit ve 
dvou případech i knížku jinou, protože z loňského roku mají 
tuto knížku doma již starší sestřičky Nely a Leontýny.
Pro naše nejmenší si připravily krátký program děti ze základ-
ní školy, za což jim náleží velký dík.

Komise sociální, pro výchovu a vzdělávání 

VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ

SLOVO RADNÍHO

Na začátku našeho volebního období se celá naše koa-
lice dohodla, že nebudeme reagovat na podněty na-
mířené proti nám. Já sám razím zásadu, že čím víc se  
s určitým lidským produktem mažeš, tím víc smrdíš. Na-
stal však čas, abych tuto svou zásadu porušil. V našem 
zpravodaji, ale i na různých sítích vycházejí články, které 
jsou podepisovány Petr Chmelík, emeritní starosta města 

Nový Knín. V těchto příspěvcích autor nevybíravě napadá 
starostu města, místostarostu, radní a v neposlední řadě  
i novou ředitelku základní školy. Pomlouvá naši práci. Ob-
čané se nejen na mě, ale celé zastupitelstvo obracejí s tím, 
proč si to necháme líbit. Dosud jsme se řídili mou zásadou  
a nechtěli jsme toto řešit. Nyní ale nastal čas na odpo-
věď. Takže pane bývalý místostarosto a bývalý starosto, 



Novoknínsko14 Listopad 2024 

pro pořádek: slovo emeritní není jen bývalý, ale vysloužilý, 
zasloužilý a ve výslužbě čestný. 
Byl bych rád, kdybys sdělil občanům, co se ti podařilo a na 
co jsi pyšný. Snad jen namátkou, nezkolaudovaná a zaneřá-
děná knihovna anebo těch asi 400 kg eternitu, který jsi jako 
odborník na odpady nechal na zahradě za knihovnou zako-
pat, předražené mosty bez kolaudačního rozhodnutí, což 
nás na pokutách bude stát zhruba 300 000 Kč, nečinnost 
u stržené cesty při povodni, neřízení městské policie, která 
nebyla funkční. Nebo snad ten nepodařený kamenný prostor 
u hřbitova za přibližně 900 000 Kč nebo chodník u hotelu? 
Dále snad pořízení elektrokotlů do hasičárny, bez souhlasu 
ČEZ a následném účtu 290 000 Kč za elektřinu? Když jste 
měli tak dobrou pracovní četu, ve které byli tři zedníci, proč 

jste neopravili kapli na novoknínském hřbitově? Proč není do-
sud chodník do Sudovic? Jsme napadáni, že nejsou chodní-
ky, cesty a neopravují se památky. Upozorňuji, že jsme »na 
radnici« teprve dva roky a zatím převážně děláme na tom, 
co jste ty a tvůj předchůdce zanedbali. Povolila se výstavba 
domů, ale jaksi se nepovedly cesty. Údajně majitelé pozemků 
přislíbili tyto cesty udělat. Nyní je musíme udělat my a bude 
to stát občany města nejméně 6 000 000 Kč. 
To je jen malý výčet toho, co se tobě a tvému předchůdci »po-
vedlo«. Pokud máš tedy odvahu a nejsi srab, přijď na zastupi-
telstvo a řekni to tam a do očí. Zatím se chováš jako úlisný had 
a jenom kolem sebe stříkáš špínu a chováš se jako ukřivděný 
kluk a urážíš lidi, kteří za tebe tahají horké kaštany z ohně.

Jiří Stracený 

POHODLNĚJŠÍ VYŘÍZENÍ VAŠICH ZÁLEŽITOSTÍ DÍKY NOVÉMU 
VYVOLÁVACÍMU A OBJEDNÁVKOVÉMU SYSTÉMU  
NA MĚSTSKÉM ÚŘADĚ
Na městském a stavebním úřadě jsme spustili nový vyvoláva-
cí a objednávkový systém, který zjednoduší a zpříjemní vyři-
zování vašich záležitostí.
NÁVŠTĚVA BEZ OBJEDNÁNÍ
Pokud na úřad přijdete bez předchozího objednání, vlevo ve 
vestibulu městského úřadu je k dispozici objednávkový kio-
sek, kde si vyberete požadovanou službu a systém vás zařa-
dí do fronty. Tento postup umožňuje spravedlivé odbavení  
a zároveň dává přednost těm, kteří si čas rezervovali předem.

OBJEDNEJTE SE POHODLNĚ ONLINE
Abychom minimalizovali čekání, můžete si nyní rezervovat 
přesný termín návštěvy předem online. Stačí navštívit webo-
vé stránky města Nový Knín, kde je vyskakovací okénko »RE-
ZERVAČNÍ SYSTÉM MĚSTSKÉHO ÚŘADU«, které vás pře-
směruje na jednoduchý objednávkový formulář. Po objednání 
obdržíte potvrzení a při příchodu na úřad na kiosku stiskne-
te »KLIENTI OBJEDNANÍ Z INTERNETU« a budete odbaveni  
v rezervovaném čase.
VIRTUÁLNÍ LÍSTEK
Můžete si také stáhnout aplikaci Virtuální lístek, kterou lze 

využít na kterémkoliv úřadě, či společnosti využívající vyvo-
lávací systém Webcall společnosti Kadlec-elektronika s. r. o.  
V aplikaci se zaregistrujete, vyhledáte místo (nebo naskenu-
jete QR kód městského úřadu) a objednáte se viz návod na 
stránkách města.
Uvědomujeme si, že pro některé občany může být zavedení 
nového systému zpočátku složitější a méně příjemné. Pro-
síme proto všechny o trpělivost a vzájemnou ohleduplnost. 
Pokud budete potřebovat asistenci, naše kolegyně vám s po-
užíváním pomohou. 
Děkujeme, že využíváte moderní technologie, které nám 
všem pomáhají zlepšovat služby a doufáme, že budete spo-
kojeni.
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SLOŽKY

HALLOWEENSKÁ »STEZKA«

29. 10. 2024 jsme připravili pro děti halloweenskou oslavu  
v podobě stezky, na které děti plnily úkoly, zapisovaly řešení  
a nakonec vyluštily křížovku. Po úspěšném absolvování stezky 
dostaly odměnou knížku, sladkosti a nechyběla halloween-
ská medaile. Pak přišly na řadu stolní hry s halloweenskou 
tématikou: pexeso, kvarteto, dooble a také rozdělování kar-
tiček dle ročního období. Pro děti (i jejich doprovod) bylo 
připravené občerstvení. Účast byla nad naše očekávání, což 
nás velmi těší

21. 11. 2024 v podvečer jsme si užili autorské čtení jedné  
z Pohádek z knínských dolů. Dle autorových slov to bylo jeho 
první autorské čtení. Dosud pouze besedoval. Čtení dopadlo 
na jedničku. Poté následovala moderovaná beseda o kníž-
kách autora, který je regionálním spisovatelem zaměřeným 
na Dobříšsko a Novoknínsko. Když jsme si povídali o knížce, 
která se věnuje roku 1968, zapojili se do vyprávění i další 
účastníci besedy. Velkou radostí byla účast mladého čtenáře 
Mariána, který bedlivě sledoval celou besedu. Nakonec došlo 
i na slibovanou autogramiádu.

AUTORSKÉ ČTENÍ  
PETRA KADLECE  
POHÁDKY Z KNÍNSKÝCH 
DOLŮ

FILMOVÁ PUTOVÁNÍ DOBŘÍŠSKEM A NOVOKNÍNSKEM  
S IVOU PETŘINOVOU

 
12. 12. 2024 v 17.30 h. zažijeme v městské knihovně  
filmové putování naším městem a nejbližším okolím,  

kterým nás provede Iva Petřinová. 
Znáte filmy a seriály, které se zde natáčely? 

Přijďte si zpříjemnit předvánoční čas, na chvíli si odpočinout  
a připomenout si kinematografii,  

která vznikala na Novoknínsku a Dobříšsku. 

Těšíme se na vás!!!
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Jeden ze semestrálních kurzů Virtuální univerzity třetího 
věku, který se koná v naší knihovně, má téma České dějiny 
a jejich souvislosti. Druhá z přednášek se zabývala tématem 
Společnost a křesťanství, což nás přivedlo na myšlenku na-
vštívit společně Břevnovský klášter. Nakonec se k nám přidaly 
i členky kurzu Trénování paměti, takže nás v pátek 15. 11. 
2024 společně vyrazilo dvanáct. Ze strany knihovny byla do-
mluvena komentovaná prohlídka i mimo turistickou sezonu. 
Průvodcem po klášteře nám byl Antonín Rückl. Všichni jsme 
se shodli, že výklad, který trval bez pár minut dvě hodiny, 
byl naprosto úžasný. Znalosti pana průvodce a způsob vý-
kladu nás naprosto ohromil. Všem upřímně doporučujeme 
absolvovat prohlídku Břevnovského kláštera - je to nádherný 
zážitek. A protože jsme byli nadšeni a bylo nám spolu dobře, 
rozhodli jsme se na jaře podniknout stejným způsobem ko-
mentovanou prohlídku Pražského hradu. 

VÝLET VU3V DO BŘEVNOVSKÉHO KLÁŠTERA

Závěr roku je ve škole a školce plný akcí. Poslední říjnový den, 
31. října, se v naší mateřské škole nesl v duchu strašidelně 
zábavného Halloweenu. Děti přišly do školky v nádherných 
kostýmech. Školkou se to hemžilo čarodějnicemi, duchy, 
princeznami i superhrdiny. Samy si připravovaly strašidelnou 
svačinku a užily si zábavné dopoledne plné her. 
V úterý 5. listopadu se děti ze třídy Pejsků vydaly na návštěvu 
do knihovny v Novém Kníně. Pro mnoho z nich to bylo první 
setkání se světem knih, plným příběhů a pohádek.
O týden později, 12. listopadu, navštívily knihovnu také děti 
z třídy Kočiček. I ony si užily dopoledne s programem, který 
pro ně paní knihovnice připravila. 
Listopad byl v naší škole měsícem plným zajímavých akcí, 
které spojují zábavu, vzdělávání i sportovní výkony. Zde je 
přehled těch nejdůležitějších.

ZPRÁVY Z NAŠÍ ŠKOLY
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V úterý 5. listopadu se žáci druhého stupně vydali do kina na 
dva různé filmy. 6. a 7. třída zhlédla film Můj kamarád tuč-
ňák, který byl plný emocí a dobrodružství, zatímco 8. a 9. tří-
da se podívala na film Vlny, který se týkal pohnuté atmosféry 
roku 1968. V následujících hodinách dějepisu se zážitkem  
z filmu dále pracovali.
Téhož dne se konal i florbalový turnaj, kterého se zúčastnili 
vybraní žáci. Naši florbalisté podali skvělý výkon a nakonec se 
umístili na 2. místě, což je velký úspěch!
Ve středu 6. listopadu probíhalo testování SCIO pro žáky  
9. třídy. Toto testování je důležitým krokem při přípravě na 
přijímací zkoušky na střední školy a pomáhá žákům zjistit, na 
jaké oblasti je třeba se ještě více zaměřit.

procvičili své prezentační dovednosti a předvedli své pokusy 
před ostatními. 
V pátek 21. listopadu se žáci 9. třídy zúčastnili burzy střed-
ních škol v Praze. Tento den byl příležitostí pro budoucí stře-
doškoláky, aby se seznámili s nabídkou škol a získali cenné 
informace o možnostech dalšího vzdělávání.
V sobotu 23. listopadu se žáci naší školky a školy zapojili do 
vánočních oslav při rozsvícení vánočního stromu. Děti z ma-
teřské školy připravily taneční vystoupení a zazpívaly písnič-
ky se zimní tematikou. Žáci základní školy se představili se 
sborečkem a členové dramatického kroužku s představením 
krátkého příběhu. Všichni účinkující předvedli krásné výkony 
a přispěli k vánoční atmosféře.
Chceme vám popřát klidné svátky, plné lásky, pohody  
a smíchu. Ať jsou vaše dny naplněné radostí, štěstím a ča-
sem stráveným s těmi, které máte nejraději. Nezapomeňte si 
odpočinout, rozjímat a vychutnat si každý okamžik v tomto 
kouzelném čase. 

Za vyučující E. Cihelková

Ve středu 13. listopadu navštívil naši školu program Science 
On, který byl zaměřen na fyziku. Program se skládal ze tří 
částí: science show, ve které žáci sledovali pokusy a zodpo-
vídali otázky na dané téma, dílna s pokusy, kde si žáci sami 
vyzkoušeli různé experimenty a pracovali s nově nabytými 
informacemi, a na závěr prezentace, během které si žáci 

Nastal onen slavný den, konkrétně 31. říjen, kdy se u nás ve 
školní družině konala oblíbená Dušičková párty. Jde o akci ve 
strašidelných kostýmech plnou her. Nejde o žádná klání mezi 
odděleními, ale o čirou zábavu. 
Čím jsme se bavili tentokrát? Začali jsme zlehka. Skládáním 
strašidelných puzzlí různých obtížností. Hledáním poscho-
vávaných duchů ve třídě. Tipováním předmětů ukrytých  
v sáčcích. Děti pomáhaly nám, vychovatelkám, ve vytváření 

SPASTE SVOJI DUŠI, V DRUŽINĚ DNES STRAŠÍ!

příšerek. Pak jsme se začali trošku rozjíždět. Snažili jsme se 
o nejstrašidelnější řev a nejděsivější škleb, což nám šlo na 
výbornou. Uskutečnil se závod ve dvojicích v zombie chů-
zi. Palba míčky na dýně (namalované), kdy jsme vyzkoušeli, 
jakou máme mušku. Labyrint poslepu k duchovi za pomocí 
navigace kamaráda byla poslední disciplína. Vše končilo dě-
suplným tancem se sladkou tečkou. 
Každý si přišel na své, i děti bez kostýmů, které jsme alespoň 



21NovoknínskoListopad 2024 

Touto nedělí končí vánoční doba i vánoční výzdoba, boho-
služby o všedních dnech vánoční doby budou v obvyklém 
pořádku. V Živohošti budou bohoslužby o nedělích v 15:00 
hod. do 19. ledna – kdy se slaví první pouť ve farnosti v no-
vém roce.

BETLÉMSKÉ SVĚTÝLKO 2024

V sobotu 23. 12. 2024 doputuje světýlko z Betléma opět až  
k nám do Nového Knína. Pokud máte čas a chuť, zastavte se 
pro něj na náměstí. Světýlko zde bude k dispozici od 14.00 do 
16.00 h.
Zároveň chystáme rozsvícení několika ulic po celém měs-
tě i v obcích kolem. Všude tam, kde bydlí skauti, se kolem  

strašidelně nalíčili. Myslím, že si každé dítě užilo párty do 
sytosti. My každopádně. Během her nedošlo k žádným zra-

něním ani slzám a tom to přeci má být.
Za tým strašidelných vychovatelek zapsala Jana Zelenková, DiS 

15. hodiny rozzáří lucerničky. Zhasínat budou kolem 17. ho-
diny a někde možná i později. Místo poznáte podle plakátku  
a přijít si můžete s vlastní svíčkou nebo si odnést malovanou 
skleničku od dětí.
Přejeme všem krásné vánoční svátky a klidný rok 2025. 

1. skautský oddíl Koťata Nový Knín
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POŘAD BOHOSLUŽEB V DOBĚ VÁNOČNÍ
24. 12. Štědrý den

15.00 h. ŽIVOHOŠŤ    

mše sv. z vigilie Božího narození          

24.00 h. STARÝ KNÍN  

půlnoční mše svatá Rybova, zpívá staroknínský 
sbor

25. 12. Slavnost Narození Páně

8.30 h. BOROTICE

10.30 h STARÝ KNÍN 

(Missa pastoralis F. X. Brixi)

26. 12. Svátek sv. Štěpána

8.30 h. BOROTICE

   10.30 h. NOVÝ KNÍN

16.00 h. NOVÝ KNÍN

vánoční koncert

27. 12. svátek sv. Jana

15.00 h. ČELINA

požehnání vína po mši svaté

28. 12.   svátek Mláďátek          

8.00 h. STARÝ KNÍN

16:00 h.  BOROTICE

koncert

29. 12. svátek Svaté rodiny              

8.30 h.   BOROTICE

10.30 h.   STARÝ KNÍN

15.00 h.   ŽIVOHOŠŤ

mše svatá s obnovou manželských slibů          

Katedrála sv. Víta – zahájení jubilejního roku 2025 – 
od 17.00 h

30. 12.

. 8.00 h STARÝ KNÍN

31. 12.

15.00 h. NOVÝ KNÍN

mše sv. na poděkování

1. 1.          Slavnost Matky Boží, Panny Marie

  8.30 h. BOROTICE

  10.30 h. STARÝ KNÍN
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2. 1.

17.00 h. BOROTICE

3. 1.

16.00 h   NOVÝ KNÍN        

výstav nejsvětější svátosti a v 17:00 hod následuje 
mše svatá                                    

4. 1.

  15.00 h. VELKÁ HRAŠTICE

  17.00 h. NOVÝ KNÍN

5. 1.  2. neděle po narození Páně

   8.30 h. BOROTICE

   10.30 h STARÝ KNÍN

(Požehnání vody u studny ve Starém Kníně, pak 
následuje mše sv.)  

  15.00 h. ŽIVOHOŠŤ  

6. 1.   slavnost Zjevení Páně

  8.00 h. STARÝ KNÍN

12. 1. neděle svátek Křtu Páně

8.30 h. BOROTICE

10.30 h. STARÝ KNÍN

15.00 h. ŽIVOHOŠŤ

Touto nedělí končí vánoční doba i vánoční výzdoba, bohoslužby o všedních dnech vánoční doby budou v obvyklém pořádku. 
V Živohošti budou bohoslužby o nedělích v 15.00 hod. do 19. ledna, kdy se slaví první pouť ve farnosti v novém roce. 

Běh času nás opět přivedl těsně před svátek Krista Krále  
a spolu s ním k ohlédnutí za uplynulým liturgickým rokem. 
Do nadcházejícího adventu s výhledem na Vánoce bychom 
měli vstupovat s nějakým nadhledem, abychom mohli začít 
alespoň trochu lépe než v roce uplynulém. K tomu jistě patří 
i bilance našeho snažení.
Pro ty, kdo nás ještě neznají, snad jen tradičně a krátce uvedu, 
že provozujeme terénní seniorské služby v deseti střediscích 
v jihozápadní polovině Středočeského kraje od Kladenska po 
Votice a v Praze. Ze středisek vyjíždíme do vzdálenosti asi 20 
km. Smyslem těchto služeb je, aby starý člověk, který nechce 
odejít do kolektivních zařízení, mohl zůstat a dožít doma. Dále 
provozujeme sociální službu aktivizace rodin, která se rozrůs-
tá, máme azylový dům pro rodiny s dětmi v Mokrovratech, 
první svého druhu ve Středočeském kraji, stacionář pro děti  
s kombinovaným postižením na Dobříši, nízkoprahové zařízení 
pro děti a mládež v Hořovicích a na Dobříši také provozujeme 
službu sociální rehabilitace a sociální podnik Xaverius s. r. o., 
který zaměstnává lidi se zdravotním postižením. Ve zdravotní 
složce provozujeme domácí zdravotní péči na Novoknínsku, 
Dobříšsku a Voticku, jde o návštěvy zdravotních sester v do-
mácnostech, pacientům odpadají cesty na zdravotní střediska. 
V tomto roce jsme zažili dvě radostné události. V sobotu  
27. dubna jsme za účasti Otce arcibiskupa Jana Graubnera 
otvírali zrekonstruovanou nesmírně krásnou barokní faru  
v Maršovicích u Neveklova. Podařilo se nám ji zachránit v pod-
statě na poslední chvíli, již hrozil její úplný rozval. Nyní jsou  
v ní umístěny základny pro naše sociální služby, naše vzdělá-
vací středisko a náš archiv. Také zde pořádáme různé kulturní  
a vzdělávací akce, abychom mimo jiné posílili kontakt našich 
sociálních služeb s místní komunitou. Velmi se osvědčil letní 
příměstský tábor pro děti.

ZPRÁVY Z CHARITY STARÝ KNÍN

Druhý obdobný případ jsme zažili v pátek 19. července, kdy 
jsme otvírali zrekonstruovanou faru v Bratronicích na Kladen-
sku. Tato fara byla ve výchozím stavu o trochu lepším než 
fara v Maršovicích, ale rozhodně ne tak krásná.  Ke všeobec-
nému překvapení se i ona po provedení rekonstrukce ukázala 
být velmi krásnou. Užíváme ji obdobným způsobem jako faru 
v Maršovicích. Otec arcibiskup Jan Graubner se do Bratronic 
podíval ještě podruhé 16.  září, aby požehnal pomník jezuity 
P. Adolfa Kajpra, mučedníka komunismu a nyní kandidáta 
blahoslavení. Bronzová část pomníku byla odlita ve firmě 
Svojtka ve Staré Huti. Naše bratronické středisko bude mít 
vlastního svatého.
Letos máme požádáno o dotační zdroje na výstavbu v pěti 
různých případech. Zatím se žádosti zpracovávají, vyjednává-
me bankovní úvěry a případně již také kupujeme nemovitosti 
pro přestavbu. Trochu máme obavy, jak to všechno dopadne, 
ale doufáme v Hospodina. Snad nebudeme zklamáni.
Ve službách setrvale pozvolna rosteme jako až dosud, rád 
bych vyzvedl růst služby sociální aktivizace rodin především 
na Kladensku a také na Benešovsku a také nesmírný zájem 
občanů Prahy 6 o službu osobní asistence pro seniory v tom-
to obvodu – zde se pokoušíme objem služby zvětšit o třetinu. 
Podařilo se nám vrátit naše knínské středisko do blízkosti ob-
čanům. Pro seniory 65+ ve slabém sociálním postavení jsme 
získali zhruba 6 mil. Kč a můžeme jim zaplatit služby, nákupy, 
obědy a případně další potřebné věci. Prostředky pocházejí  
z Nadace EP Corporate Group financované mimo jiné vý-
znamným českým miliardářem panem Křetínským. 
Provozujeme také společnost Xaverius s.r.o, která kromě při-
nášení nějakého zisku (což se zatím nedaří), má jako hlavní cíl 
zaměstnávat lidi zdravotně postižené (zatím v oboru šití a ca-
teringu). Postupně jsme ji provedli několika stadii (z hlediska 
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zákonů), až se ji podařilo etablovat jako sociální podnik. Ko-
legyně ji přihlásili do republikové soutěže sociálních podniků, 
kde překvapivě obsadila 6. místo a získala odměnu 25 000 
Kč. Podobně uspěla i kolegyně N. Trojanová, která obsadila 
6. místo v kategorii osobností. 
S nadějí očekáváme mírné změny ve financování sociálních 
služeb příští rok, které by nám měly umožnit o trochu lepší 
mzdovou politiku. I když takové očekávání povětšinou bylo 
ošidné.
Zemřela paní Vršecká, která byla jednou z pěti prvních osob 
pracujících v charitě. Pamatuji ji z doby před třiceti a více léty 
jako člověka plného dobroty a úsměvu. Vytrvale navštěvova-
la nemocné a povzbuzovala je, doprovázela umírající. Všichni 
v Kníně věděli, kdo je paní Vršecká, někteří ji nazývali an-
dělem Knína.  Po všechna léta byla naší duchovní oporou  
v charitních dobrodružstvích. Nyní již má účast na mnohem 
větších dobrodružstvích na nebesích. Určitě na nás nezapo-
míná a s její podporou můžeme počítat po všechny naše dny. 
Děkujeme za všechno.
Naši klienti a jejich rodiny jsou pro nás oporou a dodávají 
nám a především našim lidem v první linii, tj. našim pečo-
vatelkám a asistentkám sílu a odvahu vydržet. Jejich úsměv 
pro nás mnoho znamená. Děkujeme za něj. Děkujeme také 
všem, kteří nás podpořili modlitbou či materiálně, a děkuje-
me také za všechny písemné pochvaly. 
Vedoucím našich středisek a služeb i vedoucím našich od-
borů děkuji za každodenní úsilí udržet služby v chodu. Dě-

kujeme spolupracujícím organizacím a děkujeme pánům 
starostům a starostkám a zastupitelům, kteří nás podporují,  
a také krajským úředníkům. Děkujeme nadřízeným charitním 
složkám a církevním představeným, že nesou rizika spojená  
s naším působením. Děkujeme našemu panu faráři J. Andrej-
čákovi i našemu panu kaplanovi Zb. Grzybovi a dalším kně-
žím za spolupráci a za modlitby. Také děkujeme všem lidem 
dobré vůle. 
Již třetí rok války na Ukrajině se blíží ke svému závěru a vy-
hrožuje se nám válkou další – světovou, jadernou apod. Prý 
se máme vzdát a pak bude mír.  Takhle vypadá peklo v praxi 
a má k tomu spoustu rozumných argumentů. Ale přece je-
nom asi bude lepší se řídit heslem, že když je válka, je třeba 
ji vyhrát.
Musíme také vyhrát mnohem těžší válku – válku za osvo-
bození svého nitra od zla. Zatím jsme udělali zkušenost, že 
vlastními silami to nedokážeme a ten zlý nám radí, abychom 
to vzdali a bude klid. On je starý lhář.
Během Adventu budeme vyhlížet svátky Božího narození – 
příchod Zachranitele, který z nás sejme odvěkou vinu i viny 
naše osobní, osvobodí nás a dá nám naději, že náš život 
skončí vítězně.
Přeji vám šťastné prožití vánočních svátků, šťastné chvíle ve 
vašich rodinách. Narovnání vztahů, smíření, kde je třeba, na-
brání nových sil zvláště u lidí vyčerpaných. Přeji všem novou 
naději do života. 

dr. Stanislav Žák, Charita Starý Knín, ředitel

Leden: 4. 1., 11. 1., 18. 1. a 25. 1. 2025 od 9.00-11.30 hod
Únor: 8. 2. a 22. 2. 2025 od 9.00-11.30 hod
Březen: 8. 3. a 22. 3. 2025 od 9:00-11:30hod

ZKOUŠKY PRO ZÍSKÁNÍ 1. RYBÁŘSKÉHO 
LÍSTKU 
Leden: 4. 1. a  25. 1. 2025 od 10 - 11.30 hod
Únor: 8. 2. 2025 od 10 - 11:30 hod
Březen: 8. 3. 2025 od 10 - 11.30 hod
KONTAKTNÍ OSOBA:
Radek: mob. 603 180 154, e-mail: radekstoca@seznam.cz
Martin: mob. 604 963 062 , e-mail: rybariknin@seznam.cz
David: mob.724 523 443, e-mail: odaglaii@email.cz
UPOZORNĚNÍ NA VÝDEJ V ROCE 2025  
A VRÁCENÍ POVOLENEK ZA ROK 2024!
Naše místní organizace a všechny další od roku 2024 vydá-
vají povolenky pomocí RIS - rybářský informační systém. Pro 
urychlení odevzdání povolenek za rok 2024 jsou zřízeny čtyři 
schránky:

Radek: 1. Nový Knín, Ná-
městí Jiřího z Poděbrad  
č. 460
Martin 2. Nový Knín, Síd-
liště č. 408
David 3. Mokrovraty č.182
          4. Dobříš Rukavičkář-
ská č. 1038, schránka bude 
na vratech do manipulační-
ho skladu.
Přehledy o úlovcích odevzdejte nejpozději do 15 dnů 
skončení jejich platnosti (15. 1. 2025).
Prosíme všechny místní členy, kteří nepotřebují povolenku 
hned na začátku roku, aby k výdejům přišli, až v dalších vý-
dejních termínech. 

Děkujeme za pochopení.
Za tým členů výboru předseda Ing. David Veselý

ČRS, Z.S., MO NOVÝ KNÍN SDĚLUJE NOVÉ  
TERMÍNY VÝDEJŮ POVOLENEK NA ROK 2025
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Rok utekl jako voda v Kocábě a já mohl 5. 5. 2024 odstarto-
vat další ročník dětských rybářských závodů na revíru Kou-
pelna v Novém Kníně. Nejdříve musím zmínit a poděkovat 
místní organizaci Českého rybářského svazu v Novém Kníně, 
která uspořádala tuto akci. Zúčastnilo se dvacet dětí, což je 
oproti loňsku nárůst o 150 %. Závod byl ze strany pořadatelů 
dobře připravený a zarybněný. 

MALÉ OHLÉDNUTÍ ZA DĚTSKÝMI RYBÁŘSKÝMI ZÁVODY NA 
REVÍRU KOUPELNA V NOVÉM KNÍNĚ 

Dvacet dětí jsem již tradičně rozdělil do dvou kategorií, 
od 6 do 9 let a od 10 do 15 let. Závod dokončilo jen  
19 dětí. Jeden nejmenovaný závodník se rozhodl jít 
domů, asi mu to nebralo, což se někdy stane. Měřila 
se každá ryba chycená na udičku. Celkem se nachytalo  
52 ryb, které braly hodně u břehu, hlavně hrouzci, perlí-
ni, tloušti a plotičky. Takže byla potřeba trpělivost, malý 
háček a jako prut stačil bič.
V kategorii do 9 let se bohužel nepovedlo nikomu nic ulovit. 
Při závodech jsem procházel závodní sektor a vím, že děti 
měly moc velké háčky a pokoušely se chytit kapra. Což neby-
la správná volba. Za celý závod se nechytil ani jeden kapřík. 
V kategorii do 15 let se s nejlepším výsledkem mohl pochlu-
bit Martin H., který získal celkem 356 bodů. Podařilo se mu 
chytit 23 ryb. Druhé místo s 207 body obsadil Patrik P., které-
mu se podařilo chytit 8 plotic a 5 hrouzků. Třetí místo obsadil 
Štěpán CH. s počtem bodů 81. Hned za Štěpánem se umístil 
Adam V. s 57 body. V této skupině se ještě podařilo čty-
řem dětem něco ulovit, a to dále v tomto pořadí: Daniela K.,  
Matěj K., Natalie K., Beata V.  Během závodu bylo dobré 
počasí a tento čas určitě nebyl strávený nadarmo. Děti byly 
odměněny praktickými cenami, na které přispěl ČRS, z. s., 

místní organizace v Novém Kníně. Na závěr děkuji všem, co 
mi s touto akcí pomáhali a nějakým dílem na ni přispěli. Již 
teď se těším na příští rok, kdy si tyto závody budeme moci 
zopakovat.  

Petrův zdar!
David Veselý

Nový revír rybníček Přibylák v Malé Hraštici 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  

VVáážžeennéé  rryybbáářkkyy  aa  vváážžeenníí  rryybbáářii..  PPřeejjeemmee  vvššeemm  ssvvýýmm  člleennůmm  ii  
jjeejjiicchh  rrooddiinnáámm  ššťaassttnnéé  aa  ssppookkoojjeennéé  pprroožžiittíí  ssvvááttkků  vváánnoočnníícchh,,  ddoo  nnoovvééhhoo  
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28. října náš Sbor dobrovolných hasičů Nový Knín spo-
lu se zástupci města Nový Knín a s kolegy ze SDH Sudo-
vice a ČHJ Libčice uctili památku obětí 1. světové války. 
Vše jsme tradičně zahájili u pomníku věnovaného obětem  
1. světové války na náměstí Jiřího z Poděbrad v Novém 
Kníně, poté jsme se vydali k památníku ve Starém Kní-
ně, následně jsme se přesunuli o kousek vedle na hřbitov  

HASIČI INFORMUJÍ

V pátek 15. listopadu 
jsme se už po bůhví 
kolikáté (nechce se mi 
to počítat, asi po dva-
nácté) vydali s lampiony 
městem a loukami, aby-
chom se na konci po-
dělili o dobroty, zahřáli  
u ohýnku, popovídali si, 
zazpívali a vypili si ne-
odmyslitelný svařáček 

pro děti nebo ten dospělácký. Za celou akcí je vcelku dost 
práce, která se naštěstí dělí mezi celkem velké množství lidí, 
kdy každý dělá trochu a za tu trochu si zaslouží hodně vdě-
ku, protože je to důležitá trocha a protože o tom právě je to 
poselství svatého Martina: stačí pomoct trochu, ono to ve 
výsledku je hodně. Na této akci jde jenom o symboliku, ale 
to poselství je do života i pro naše děti, kterým ho chceme 
předat, že. Takže tady je výčet všech, kteří si zaslouží dík:
  První poděkování kolegyni Libušce, která pro nás už léta 
dělá dětský svařáček, který se vždycky vypije a všichni se na 
něj těšíme, nejen děti. Svařák pro dospělé nám už potřetí 
udělala paní Draštíková, která pomáhá i s celou přípravou  
a během průvodu. Děkujeme! Děkuji všem, kteří přinesli 
něco na zub, sladkého nebo slaného. Kolegyni Stáně, která 
přijela pomoct a přivezla upečené martinské rohlíčky. Káje za 
pomoc s přípravou i za fotky a moc děkuji jejímu muži Mati-
mu, za to, že nám zahrál a zazpíval a taky podal pomocnou 
ruku při přípravě. Děkuji taky Martině Foltýnové, která nemá 
nic společného s Čápem, ale vždycky pomůže, pokud je to 
dobré pro Knín. Nesmím zapomenout na svoji rodinu, můj 
muž Martin se průvodu neúčastní (což je škoda, vzhledem  
k jeho jménu), ale jako obvykle připravil s kolegy dřevo a odvezl 
všechno občerstvení do cíle. Pomáhá taky dcera Marie. Máří, 
díky. S odvozem pomohla taky ředitelka Čápa Míša, která pro 
nás i napekla koláč. A šéfka Katka půjčila termosky na svařák 
a přišla na akci, i když není knínská, ještě s účetní Ivanou  
a dalšími přespolními. Zvláštní poděkování patří knínským 

SVATOMARTINSKÝ LAMPIONOVÝ PRŮVOD - PODĚKOVÁNÍ   

dobrovolným hasičům, kteří zajišťují bezpečnost po cestě. 
Díky za to, jste skvělí! A byla bych zapomněla poděkovat 
Alanovi Weberovi a jeho tatínkovi, ti nám moc pomohli s pří-
pravou ohně a všeho okolo. No a nakonec děkuji všem, kteří 
přišli, přispěli do kasičky, nebo prostě svojí účastí, krásnými 
lampiony, dobrou náladou a tak vůbec.
Protože jsem u téhle akce už od jejího začátku (nejprve se 
chodilo od Čápa ze Sudovic k Florianovi, tam co je teď Krá-
lovská levandule), nejvíc mě těší, že ačkoli se lidé, kteří jsou 
v průvodu, mění, podle toho, jak děti rostou - objevují se 
nové tváře a některé zase mizí - počet účastníků je v podstatě 
stále podobný. Taky mě těší, že se někteří staří známí na akci 
objeví znovu po letech. Tohle poděkování patří i všem, kteří 
pomáhali v minulých letech a nejsou jmenovitě zmíněni.
Tak ještě jednou díky a svatomartinské světlo v duši všem!

Johana Dvorská

k hrobu italských vysídlenců z Valle di Ledro, kde kromě 
české hymny zazněla i hymna italská. Pokračovali jsme dále 
k pomníku na Kozích Horách a vše jsme zakončili tradičně 
u pomníku v Libčicích.
Jsme moc rádi, že se pietního aktu zúčastnilo tolik osob, 
abychom všichni společně uctili památku a připomněli si 
den vzniku samostatného československého státu. 
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Vánoční strom svítí, vánoční jarmark je za námi a nám ješ-
tě zbývá poslední věc, a to je poděkovat vám všem, kdo 
jste se za námi přišli podívat do našeho hasičského stánku, 
čímž jste opět podpořili finančně náš sbor hasičů. Doufáme, 
že jste si pochutnali na našem dobrém svařáku, klobásách, 
hermelínech a na dalších pochutinách, co jsme pro vás tra-
dičně měli připravené. Jsme rádi, že vás chladné počasí ne-
odradilo a dorazili jste opět v hojném počtu. Těšíme se zase 
za rok. 

SDH Nový Knín
Lukáš Dragoun

SBOR DOBROVOLNÝCH HASIČŮ – INFORMA-
CE 23. OKRSKU SDH
Výroční valné hromady sborů dobrovolných hasičů 23. okrsku 
se uskuteční takto:
• SDH Sudovice – 25. 12. 2024 od 14.00 hodin  
• SDH Nový Knín – 3. 1. 2025 od 18.30 hodin
• SDH Prostřední Lhota – 10. 1. 2025 od 19.00 hodin
• SDH Záborná Lhota – 18. 1. 2025 od 18:30 hodin
• VVH 23.  okrsku  21. 2. 2025 od 19.00 hodin
(konání výročních valných hromad  jednotlivých sborů se 
uskuteční na obvyklých místech)

Miroslav Konopásek, starosta 23. okrsku

APRÍLOVÉ UZLOVÁNÍ

V pátek 15. 11. 2024 jsme se zúčastnili nejspíš poslední hasič-
ské soutěže v tomto roce, a to Aprílového uzlování (v posled-
ních letech už pravidelně v listopadu).
Z Libčic nás jelo 24 soutěžících a soutěžili jsme v pěti věko-
vých kategoriích. Celkem se soutěže zúčastnilo 63 soutěží-
cích z 5 hasičských sborů.
Soutěž spočívá v uvázání sedmi uzlů na čas, každý běhá sám 
za sebe v dané věkové kategorii. Pro nás je tato disciplína jako 
dělaná, vzhledem k našim výsledkům z mistrovství ČR, kde 
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PODZIMNÍ ÚKLID A UKONČENÍ SPORTOVNÍ SEZÓNY

kralujeme už několik let. A podle toho byly vidět i výsledky.
Z celkově možných 15 medailí jsme si jich přivezli 9 a aby 
toho nebylo málo, tak ještě tři 4. místa.
Dmu se pýchou a předkládám jednotlivé výsledky:
Kategorie 0-7 let, celkem 7 soutěžících
Amálka    3. místo
Matyášek   5. místo
Kategorie 7-10 let, celkem 14 soutěžících
Adámek   4. místo

Kategorie 10-13 let, celkem 22 soutěžících
Bela   1. místo
Terezka H.  2. místo
Natálka   3. místo
Anička  Dro.  4. místo
Julča   6. místo
Eliška M.   8. místo
David    9. místo
Didi    14. místo
Nela Č.   15. místo
Andělka   16. místo
Eliška F.   17. místo
Nela B.   18. místo
Kategorie 13-16 let, celkem 10 soutěžících
Nela P.   1. místo
Terka S.   2. místo
Anička Dra.  3. místo
Bára   4. místo
Martin    8. místo
Kategorie 16+, celkem 10 soutěžících
Verča   1. místo
Kačka    2. místo
Jana    5. místo
Bárča   10. místo
Děkujeme všem za podání skvělých výkonů a těšíme se na 
další soutěž.

 Jana a Kačka Kolkovy – trenérky hasičat z Libčic

Za hojné účasti našich hasičů se 9. 11. 2024 uskutečnil pod-
zimní úklid a současně jsme ukončili sportovní sezónu. V ran-
ních hodinách jsme se rozdělili do několika skupin a začali  

s úklidem. Jedna parta objížděla vesnici a svážela železný 
šrot, druhá parta čistila žlaby na hasičárně a uklízela záze-
mí pro výjezdovou jednotku. Další parta se pustila do úklidu 
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úspěšnou. Maminky byly tak hodné, že nám k tomu napek-
ly jak sladké, tak i slané dobroty, a tak se nám dobře sedělo  
a povídalo.
Tímto chceme poděkovat všem zúčastněným brigádníkům za 
odvedenou práci a našim nejmladším popřát klidný zbytek 
roku a šťastný vstup do roku nového.

Jana a Josef Kolkovi

VÁNOČNÍ ČÍSLO  
Upozorňujeme, že příští číslo  

našeho zpravodaje, tedy 12/2024,  
má uzávěrku již 10. prosince 2024.

Toto číslo bude bez reklam. 
Žádáme rovněž autory, aby se vyvarovali  

případných invektiv,  
vzhledem k tomu, že jde o vánoční číslo.

Děkujeme, redakce  

návsi, kde posekali přerostlou trávu, shrabali listí, prostříha-
li keře u kontejnerů a posbírali odpadky. Poslední parta se 
pustila do zarostlého okolí hasičského tréninkového hřiště. 
Strunovkou byl vysekán příkop okolo obecní silnice a druhá 
strana hřiště, která je ve svahu. Nejhorší bylo zabojovat s ma-
linověním, ale i to jsme zdárně zvládli. V okolí byly sebrány  
i odpadky a odpad byl přetříděn a zlikvidován.
Z úklidu jsme všichni odcházeli s velmi dobrým pocitem.  
18 lidí makalo 4 hodiny a musím nás za to všechny pochválit, 
vypadá to velmi dobře.
V odpoledních hodinách jsme se sešli s nejmladšími hasi-
či v hasičárně a dospělí hasiči zůstali venku u ohně, kde 
se opékali buřty. S dětmi jsme si prohlédli fotky z letoš-
ních soutěží a zhodnotili jsme tu letošní sezonu jako velmi 
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PŘÍSPĚVKY OBČANŮ

Nezadržitelně se blíží čas, kdy po 25 letech působení opustím 
se svým výborným týmem kuchařek zdi naší jídelny. Je mi jas-
né, že budou kolovat zaručené zprávy, z jakého důvodu od-
cházíme, věřte, důvod je jenom jeden. Pod taktovkou města 
a amatérismem nové ředitelky prostě pracovat nechceme,  
a informace pro knínské drbny, výpověď jsme podaly my. Toť 
vše k našemu odchodu.
Nyní chci poděkovat »mým« Milošům, kteří byli páni ŘEDI-
TELÉ a vždy mi byli vzorem a oporou, nikdy nebyl problém 
se na všem potřebném domluvit. Nemohu opomenout ani 

V této předvánoční době vás nebudu zatěžovat žádnými pro-
blémy, které naše město a především vedení radnice a školy 
má, jakkoli jsou důležité a musí se řešit, ale jedna důležitá věc 
se přece jen udála a ta by rozhodně neměla zapadnout.
S radostí bych vám rád sdělil, že v měsíci říjnu nabyl právní 
moci rozsudek Okresního soudu v Příbrami, který zamítl ža-
lobu na mou osobu pro falšování veřejné listiny a shledal, že 
skutek popisovaný v trestním oznámení pana Poláka a žalobě 
státního zástupce se nestal.
Po třech a půl letech je tedy konec se zlatohoreckou bubli-
nou. Chtěl bych poděkovat všem, kteří mi věřili, podporovali 
mě a neuvěřili lžím a pomluvám. Opravdu moc si toho vážím.

SLOUPEK EMERITNÍHO STAROSTY - KONEC ZLATOHORECKÉ 
BUBLINY

Věřte, že může a bude líp, že stojí za to bojovat za správnou 
věc a přesvědčení, a i když to někdy vypadá beznadějně a mar-
ně, pravda vždy zvítězí a zlo nakonec dostane to, co zaslou-
ží. Ostatně nedávno jsme oslavili výročí sametové revoluce, 
porážku útlaku a totalitního komunistického režimu. Bojovat 
proti zvůli a nespravedlnosti prostě má smysl a nebojte se tedy 
o problémech veřejně mluvit a kritizovat to, co se vám nelíbí. 
Přeji vám všem, milí spoluobčané, krásné a pohodové vánoč-
ní svátky a do roku 2025 jen to nejlepší, pevné zdraví a štěs-
tí. Našemu městu potom přeji návrat k slušnosti, poctivosti, 
zodpovědnosti a respektu ke svým občanům.

Petr Chmelík, emeritní starosta města Nový Knín

Dovolte mi, abych se krátce vyjádřil k textu Petra Chmelíka, 
který ve svém příspěvku bohužel překrucuje realitu tak, aby 
vypadal co nejlépe. 
Před třemi lety v souvislosti s vývojem věcí na naší radnici za-
čala policie šetřit kauzu padělání projektových dokumentací 
ze strany Petra Chmelíka. Policie odvedla z mého pohledu 
velice detailní práci, když po důkladném vyšetřování dospěla  
k závěru, že Petr Chmelík vyjma uvedeného a veřejně zná-
mého případu padělal i další listiny, a to konkrétně ve 24(!) 
dalších případech. Státní zastupitelství po přezkoumání práce 
policie dospělo ke stejnému závěru, státní zástupce proto Pe-
tra Chmelíka obžaloval ze všech 25 případů padělání. Soud 
věc projednal a ve svém rozsudku výslovně potvrdil, že k pa-

dělání opravdu došlo, kdy výslovně uvedl, že »Při hodnocení 
provedených důkazů vzal soud za bezpečně prokázané, že 
opravdu obžalovaný daný podpis Ing. Poláka padělal« a že 
»skutkový děj uvedený v obžalobě se z podstatné části stal  
a formálně naplnil všechny znaky skutkové podstaty trestné-
ho činu». Soud však ve svém rozhodnutí nepřistoupil, s ohle-
dem na okolnosti případu, k uložení trestu, což vzhledem  
k tomu, o jak staré případy se jedná, respektuji.
Uvedeným rozhodnutím soudu považuji kauzu za uzavřenou 
a není důvod se k ní vracet, natožpak s ní po tak dlouhé době 
kohokoliv z vás nadále obtěžovat.
Přeji vám všem klidný konec roku a jen vše dobré.

Štěpán Polák

REAKCE NA PŘÍSPĚVEK

DNES UŽ MOŽNÁ BÝVALÁ VEDOUCÍ

předešlá vedení města: Jiřího Krásu, který pro mě byl starosta 
s velkým S a dodnes mám fotografii z novin, jak spolu vozíme 
v obecním voze obědy do MŠ, Tomáše Havlíčka, se kterým 
bylo vždy příjemné jednání, a Petra Chmelíka, který chtěl pro 
školu vždy to nejlepší. Dále děkuji všem svým kolegyním, se 
kterými jsem těch 25 let pracovala a prožila jsem s nimi víc 
než polovinu života, i když některé už mezi námi bohužel ne-
jsou. Holky, jste nejlepší a život jde dál. Nemohu opomenout 
děti, které sice podle slov nové ředitelky šikanuji, ale většina  
z nich ví, že já prostě jenom mluvím hodně nahlas. Děkuji 

S ohledem na pravidla pro zveřejňování příspěvků, podle kterých mají dotčené osoby právo na reakci, byl podle čl. 5, odst. 10 
poskytnut prostor rovněž druhému účastníkovi kauzy, Ing. Štěpánu Polákovi, který nám poskytl následující vyjádření:
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Dne 9. září 2024 byla po rekonstrukci slavnostně otevřena 
městská knihovna. Té akce jsem se neúčastnil, neboť jsme se 
právě vraceli z Ledra. Nicméně navštívil jsem tři akce, které 
současná paní knihovnice pořádala, a tak jsem snad aspoň 
trochu kompetentní.
Nejprve bych se zastavil u výběrového řízení na místo 
knihovnice. S Petrem Chmelíkem souhlasím, že opravdu 
bylo poněkud uspěchané, takže není divu, že dopadlo 
tak, jak dopadlo. Na druhé straně upozorňuji, že jeho 

vám za krásné chvíle, jako třeba loňské Vánoce, a chválu, 
kterou jsme od vás slýchaly každý den. Není lepší odměna, 
než když vám někdo pochválí výsledek vaší práce. Kolegové 
z řad pedagogů i nepedagogů, vám děkuji za shovívavost, 
když se třeba někdy něco nepovedlo, a doufám, že i nadále 
pro vás bude čas oběda ten nejlepší z celého dne, jak jsme 
od vás mnohdy slýchávaly. Tímto se s vámi se všemi loučím 

a doufám, že s mnohými budu mít další možnost se ještě 
setkat. Někde jinde a jindy, věřte, výzvy se jenom hrnou.
Je možné, že v době, kdy se vám dostane tento článek do 
ruky, už v jídelně nebudu, jelikož tady nikdo neví. V tomto 
případě se omlouvám, že ho píši jako »ta z té jídelny«.
Přeji krásné, pohodové a ničím nerušené Vánoce.

Petra Moravcová

Ráda bych touto cestou poděkovala kolektivu školní jídelny 
ZŠ a MŠ Nový Knín za tři týdny praxe, které jsem měla mož-
nost u vás absolvovat. Vaše jídelna mě zaujala nejen vynika-
jícím jídlem, ale především přístupem, čistotou a hygienický-
mi návyky, které jsou na skutečně vysoké úrovni. Měla jsem 
možnost projít řadou provozů, včetně řady nemocničních 
kuchyní, ale musím říci, že takový standard, jaký jsem zažila 
u vás, se jen tak nevidí. 
Vaše pečlivost, milé jednání a vstřícnost, ke mně jako stu-
dentce nutričního terapeuta, vytvořily příjemnou atmosféru, 
díky které jsem si mohla připomenout nejen svá oblíbená jídla  

PODĚKOVÁNÍ ZA PRAXI

z dětství, ale také ocenit význam dobře organizované školní 
jídelny. Každé jídlo bylo připravováno s péčí, a tato kvalita je 
ve vaší kuchyni nejen vidět, ale i cítit. 
S vědomím, že kolektiv školní jídelny čekají změny, chci jen do-
dat, že nastavujete laťku opravdu vysoko. Nový tým bude mít 
co dělat, aby dosáhl standardů, které jste společně vytvořili. 
Ještě jednou vám děkuji za tuto cennou zkušenost a přeji 
vám všem hodně úspěchů do budoucna – ať už v pracovním 
nebo osobním životě. 

Súctou Michaela Smělá

NĚCO O KNIHOVNĚ

výsledek šel do zastupitelstva, kde vítězka poctivě de-
klarovala střet zájmů a pro sebe nehlasovala. Protože 
vládnoucí koalice má v zastupitelstvu nejtěsnější většinu, 
paní Moravcovou podpořil přinejmenším jeden opoziční 
zastupitel.
Přejděme však k samotné knihovně.
To, že se provoz pro veřejnost přesunul z patra do pří-
zemí, má jednu velkou výhodu a jednu velkou nevý-
hodu. Výhodou je, že místo je přístupnější pro lidi se 

sníženou pohyblivostí. Kdo si vzpomí-
ná na strmé schodiště do patra, asi ví,  
o čem píšu. Naopak velkou nevýho-
dou je to, že do nynějšího prostoru se 
vejde mnohem méně knih. Tudíž vět-
šina z nich se nadále nachází v patře, 
jež nyní slouží jako depozitář. A přizná-
vám, že z těch knih, jež jsou vystaveny  
v přízemí, bych si nepůjčil asi žádnou. Snad 
s výjimkou Bible, ale tu mám doma. Na 
druhé straně uznávám, že vkus bývá různý  
a někdo může do knihovny chodit právě 
kvůli takovým knihám.
Ve prospěch paní Moravcové mluví i akce, kte-
ré stihla uspořádat. Jakkoli mám vůči jejímu pů-
sobení ve vedení města mnohé výhrady, na po-
zici knihovnice ji hodnotím přece jen příznivěji.
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SPOLEČENSKÁ KRONIKA

Proto jsem pro to, aby po příštích volbách, ať už dopadnou 
jakkoli, nebyla vylévána vanička i s dítětem a dosavadní půso-
bení (nejen) paní knihovnice bylo hodnoceno nezaujatě. Neb 
rozdíl mezi demokratickými a totalitními stranami – aspoň 

V minulém školním roce jsem absolvovala kurz logopedic-
kého preventisty u Mgr. Evy Kolesové, atestované klinické 
logopedky. I v tomto školním roce s touto činností pokračuji, 
byť v menší časové dotaci vzhledem k velké vytíženosti dětí  
v zájmových kroužcích (letos probíhá na naší škole snad nej-
víc zájmových kroužků v historii školy). 
Jde o primární logopedickou prevenci u dětí mladšího škol-
ního věku s řečovými obtížemi různého druhu a původu. 
Během naší společné práce se snažíme pomocí gymnastiky 
obličeje a jazyka rozhýbat svaly důležité pro rozvoj řečových 
schopností. Formou her procvičujeme mimo jiné sluchové 

Chtěla bych touto cestou poděkovat všem, co se podíleli na nové vánoční výzdobě v našem městě. Dlouhá léta jsme obdivo-
vali ve vedlejších obcích jejich osvětlení a výzdobu. Konečně máme svojí! Jak jsme si asi všichni všimli, dnes není nic zadarmo. 
Tak neřešme, co to stálo, je to pro nás, naše děti, naše vnoučata, která jsou z toho nadšená. 
Přeji všem klidné Vánoce bez zášti a zloby. 

Ludmila Křivonosková

LOGOHRÁTKY POKRAČUJÍ 

vnímání, učíme se masáž jazyka zubním kartáčkem. Hrajeme 
logopedické hry na rozlišování hlásek, rozvíjíme slovní záso-
bu, rytmizujeme slova, to vše v úzkém kruhu. Jde o mravenčí 
práci a mou snahou je, aby každé dítě během naší společné 
práce zažilo sebemenší úspěch. Důkazem mi je zpětná vazba, 
a to, že se na Logohrátky opakovaně těší. 
Upozorňuji, že nenahrazuji práci klinického logopeda! Na-
opak důrazně doporučuji dětem i rodičům v péči klinic-
kého logopeda vytrvat, jsou to skuteční machři ve svém 
oboru. 

Zapsala Jana Zelenková, DiS

PODĚKOVÁNÍ ZA VÁNOČNÍ VÝZDOBU

Chtěli bychom poděkovat vedení radnice, že vyslyšelo naši žádost o pořízení nového vánočního osvětlení. Věříme, že bude 
dělat radost nejen dětem, ale i dospělým a návštěvníkům Nového Knína z širokého okolí, kteří mají rádi kouzelnou atmosféru 
Vánoc. 
Přejeme klidný adventní čas, plný lásky a porozumění. 

Kulturní komise

PODĚKOVÁNÍ VEDENÍ RADNICE

PODĚKOVÁNÍ ZA DAROVÁNÍ VÁNOČNÍHO STROMU

Srdečně děkujeme Jaroslavě Altové z Vyšehradu za darování překrásného stromu, který byl v sobotu 23. listopadu slavnostně 
rozsvícen a bude zdobit naše náměstí po čas vánoční.

Jménem města Nový Knín a jeho občanů Ing. Radek Hrubý, starosta 

JUBILANTI MĚSÍCE

V prosinci oslaví narozeniny Jan Just, Vratislav Dolejš, Pavel Hlaváček, Věra Dědinová, Matěj Hrabčák, Eva Dolejšová a Jiřina 
Šrámková. 

Oslavencům přejeme do dalších let hodně zdraví, štěstí, pohody a klidu 

podle mého názoru – tkví mj. v tom, že ty první hledí pře-
devším na odborné a charakterové vlastnosti lidí, zatímco ty 
druhé hlavně na jejich stranickou příslušnost.

starý sukničkář Miloš Hlávka
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Měsíčník Novoknínsko. Číslo 11/2024 vyšlo v Novém Kníně dne 6. 12. 2024. Ministerstvem kultury ČR evido-
váno pod číslem MK ČR E 10608. Vydává Městský úřad Nový Knín, nám. Jiřího z Poděbrad 1, 262 03 Nový Knín,  
IČO 00242888. Výrobu, grafickou úpravu a obsah řídí redakční rada ve složení Milan Brejcha, Zde-
něk Makovička, Miloš Petřík. Tisk: Petr Dvořák – Tiskárna. Grafická úprava: Zdeněk Makovička. Redak-
ce si vyhrazuje právo dělat jazykové, textové a technické korektury, krátit příspěvky, případně neuveřejnit člán-
ky, které obsahují vulgarity. Za obsah článků, letáků a inzerátů zodpovídají jejich autoři. Uzávěrka příštího čísla je  
10. 12. 2024 ve 12.00 h.

PRODEJ 

VÁNOČNÍCH KAPRŮ 

 

22. 12. od 8.00 – 16.00 hodin 

23. 12. od 8.00 – 16.00 hodin 

na adrese: 

Žižkova 234, Nový Knín 

(naproti hasičské zbrojnici Nový Knín) 

tel.: 723 876 883 

Do našeho týmu 
přijmeme posilu na pozici 

Mechanik/mechanička nákladních a osobních vozů 
Požadujeme: ŘP min. skupiny B 

V případě zájmu volejte na 

tel. č. : 724 525 565
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CHOTILSKÝ ZPRAVODAJ
CHOTILSKO | CHOLÍN-BOUBOVNY | HNĚVŠÍN | KNIHY | KOBYLNÍKY | KŘENIČNÁ LIPÍ | MOKRSKO | 

PROSTŘEDNÍ LHOTA | SEJCKÁ LHOTA | SMILOVICE | ZÁBORNÁ LHOTA | ŽIVOHOŠŤ

MĚSÍČNÍK/LISTOPAD VÝTISK ZDARMA

Doba adventní je pro křesťany časem očekávání narození Krista. Samotné slovo advent pochází z latinského »adventus«, což 
znamená příchod. Znakem adventu je adventní věnec, který každoročně zdobí spoustu našich domácností.
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Úplný zápis ze zasedání zajišťující ochranu osobních údajů je 
zveřejněn na úřední desce, na vývěskách místních částí a na 
internetových stránkách obce www.chotilsko.cz. 

Hlasování o návrzích (Záznam hlasování k návrhu 
usnesení: pro/proti/zdržel se hlasování)

I. Projednání Rozpočtového opatření 9/24
ZO projednalo rozpočtové opatření č. 9 k rozpočtu obce na 
rok 2024. Celkové příjmy se zvýšily v pol. 1111 Daň z příjmů FO 
ze závislé činnosti, pol. 1113 Daň z příjmů FO z kapitálových 
výnosů, pol. 1343 Poplatek z užívání veřejného prostranství, 
pol. 1387 Daň z technických her, 1511 Daň z nemovitostí, pol. 
2111 Příjmy z poskytnutých služeb a výrobků (§ 2144 Ostatní 
služby), pol. 2111 Příjmy z poskytnutých služeb a výrobků 
a pol. 2132 Příjmy z pronájmu nemovitostí (obě § 5512 
Bytové hospodářství); výdaje se zvýšily v pol. 5139 Nákup 
materiálu j.n. (§ 3722 Sběr a svoz komunálních odpadů). Ve 
výdajích byla vložena nová pol. 6313 Investiční transfer 
právnickým osobám (§ 2310 Pitná voda), nové pol. 5019 
Ostatní platy, nová pol. 5021 Ostatní osobní výdaje 
a nová pol. 5039 Ostatní povinné pojistné placené 
zaměstnavatelem (vše v § 6115 Volby do zastupitelstva). 
Usnesení č. 168/24: ZO schvaluje rozpočtové opatření 
č. 9/24 dle předložené tabulky. Celková výše příjmů je 
20 928,8 tis. Kč (zvýšeno o 404,2 tis. Kč) a celková výše 
výdajů je 38 086,0 tis. Kč (navýšeno o 11,7 tis. Kč).   
(Hlasování: 9/0/0)

II. Usnesení 
ZO projednalo žádost Vzduchoplavecké společnosti Chotilsko 
z.s. o příspěvek ve výši 50 000 Kč na Májovou fiestu 2025.    
Usnesení č. 169/24: ZO schvaluje poskytnutí příspěvku 
Vzduchoplavecké společnosti z. s. na Májovou fiestu 
2025 ve výši 10 000 Kč.   
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo poskytnutí daru od paní D. M., Praha a pana 
Z. M., Praha na údržbu veřejné zeleně v místní části Záborná 
Lhota.   
Usnesení č. 170/24: ZO schvaluje přijetí daru ve výši  
10 000 Kč na údržbu veřejné zeleně v místní části 
Záborná Lhota.   
(Hlasování: 9/0/0)

ZPRÁVA ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE 
KONANÉHO 11. 11. 2024

ZO projednalo návrh směnné smlouvy mezi obcí Chotilsko 
a FAJN COMPANY s. r. o. na směnu pozemků na Živohošti. 
Jde o pozemky parc. č. 439/8, k. ú. Křeničná, místní část 
Živohošť (ve vlastnictví obce Chotilsko) za pozemky parc. č. 
408/58, parc. č. 407/14 a parc. č. 408/70, vše k. ú. Křeničná, 
místní část Živohošť (ve vlastnictví FAJN COMPANY s. r. o.).     
Usnesení č. 171/24: ZO schvaluje směnnou smlouvu 
mezi obcí Chotilsko a FAJN COMPANY s. r. o. v předlo-
ženém znění a pověřuje starostu obce jejím podpisem.
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo návrh kupní smlouvy č. 4/2024 mezi obcí 
Chotilsko a panem T. K., Drevníky na prodej pozemku parc. 
č. 734/11, k. ú. Chotilsko (ve vlastnictví obce Chotilsko) za 
cenu 200 Kč za m2, celková cena za pozemek je 27 400 Kč.    
Usnesení č. 172/24: ZO schvaluje kupní smlouvu 4/2024 
mezi obcí Chotilsko a panem T. K., Drevníky v předlo-
ženém znění a pověřuje starostu obce jejím podpisem. 
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo plán obnovy vodovodů v roce 2025, předložený 
VHS Dobříš spol. s r. o.    
Usnesení č. 173/24: ZO schvaluje plán obnovy vodovo-
dů v předloženém znění.
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo žádost Brdy-Vltava o.p.s. o poskytnutí dotace 
na zajištění sociálních služeb v regionu Brdy-Vltava, ve výši 
40 334 Kč. 
Usnesení č. 174/24: ZO schvaluje poskytnutí dotace ve 
výši 40 334 Kč Brdy-Vltava o. p. s. na zajištění sociál-
ních služeb a pověřuje starostu obce podpisem smlou-
vy o poskytnutí dotace.   
(Hlasování: 6/2/1)

ZO projednalo cenovou nabídku na zpracování »Místní 
energetické koncepce« pro obec Chotilsko.    
Usnesení č. 175/24: ZO neschvaluje cenovou nabídku 
na zpracování »Místní energetické koncepce«.   
(Hlasování: 0/9/0)

ZO projednalo žádost SDH Záborná Lhota o proplacení 
rezervy na hasičské auto Volkswagen Transporter ve výši 
2000 Kč. 
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Usnesení č. 176/24: ZO schvaluje proplacení 2000 Kč 
za rezervu na hasičské auto Transporter Volkswagen.   
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo žádost pana M. F. Chotilsko o odprodej obecních 
pozemků parc. č. 12/2 a parc. č. 12/3, oba k. ú. Chotilsko.    
Usnesení č. 177/24: ZO schvaluje vyhlášení záměru  
o prodej pozemků parc. č. 12/2 a parc. č. 12/3, oba 
k. ú. Chotilsko za 200 Kč za m2 a případné veškeré 
další náklady hradí zájemce o koupi pozemku. Jelikož 
se jedná o pozemek, kde bylo v rámci komplexních 
pozemkových úprav zjištěno, že žadatel o koupi měl 
dlouhodobě pozemek přeplocený a v užívání, byla 
stanovena minimální cena za prodej 200 Kč za m2 
(místo obvyklé minimální ceny 500 Kč za m2).  
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo žádost o poskytnutí příspěvku ve výši 50 000 
Kč na »Obecní ples«, který se bude konat dne 1. 2. 2025  
v sokolovně v Novém Kníně. 
Usnesení č. 178/24: ZO schvaluje poskytnutí příspěvku 
50 000 Kč na Obecní ples konaný dne 1. 2. 2025.   
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo Přílohu č. 1 (ceník tříděného odpadu  
a ceník svozu SKO na rok 2025) a Přílohu č. 2 (Přistavení 

mobilní sběrny pro nebezpečné odpady na rok 2025) ke 
smlouvě č. O-2023-036 mezi obcí Chotilsko a DOKAS 
Dobříš, s .r. o.    
Usnesení č. 179/24: ZO schvaluje Přílohu č. 1 a Přílohu 
č. 2 ke smlouvě č. O-2023-036 a pověřuje starostu obce 
jejich podpisem.  
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo cenovou nabídku CBS Nakladatelství s. r. o. 
na dodání 5 ks venkovních malovaných map Příbramska. Jde 
o mapy, které jsou zde již umístěny, nové mapy budou na 
hliníkových tabulích, rozměr 150 x 100 cm, cena za dodání  
5 ks je 21 950 Kč.  
Usnesení č. 180/24: ZO schvaluje cenovou nabídku na 
dodání malovaných map Příbramska od CBS Naklada-
telství s. r. o.   
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo cenovou nabídku na seřízení a přelakování 
oken a dveří v bytovém domě Prostřední Lhota 22.
ZO odkládá hlasování o cenové nabídce na seřízení  
a přelakování oken a dveří v bytovém domě Prostřední 
Lhota 22. Nejprve bude zjištěno, zda je seřízení a pře-
lakování nutné udělat u všech oken.   
(Nehlasováno)

ZPRÁVA Z MIMOŘÁDNÉHO ZASEDÁNÍ  
ZASTUPITELSTVA OBCE KONANÉHO 18. 11. 2024

Úplný zápis ze zasedání zajišťující ochranu osobních údajů je 
zveřejněn na úřední desce, na vývěskách místních částí a na 
internetových stránkách obce www.chotilsko.cz. 
Hlasování o návrzích (Záznam hlasování k návrhu usnesení: 
pro/proti/zdržel se hlasování)

I. Projednání stavby nové požární zbrojnice v Chotilsku
ZO projednalo návrh na výstavbu nové hasičské zbrojnice  
v Chotilsku. 
Usnesení č. 181/24: ZO neschvaluje stavbu nové hasič-
ské zbrojnice v Chotilsku.
(Hlasování: 3/6/0)

II. Projednání návrhu příkazních smluv 
ZO projednalo návrh příkazní smlouvy k výkonu koordinátora 
BOZP na akci »Výstavba vodovodu v Záborné Lhotě«.     
Usnesení č. 182/24: ZO schvaluje příkazní smlouvu mezi 
obcí Chotilsko a KPCM s.r.o. k výkonu koordinátora 

BOZP (odměna za výkon je 9750 Kč/za 1 měsíc, bez DPH).
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo návrh příkazní smlouvy k výkonu TDI na akci 
»Výstavba vodovodu v Záborné Lhotě«.     
Usnesení č. 183/24: ZO schvaluje příkazní smlouvu 
mezi obcí Chotilsko a KPCM s. r. o. k výkonu TDI (od-
měna za výkon je 36 250 Kč/za měsíc, bez DPH).  
(Hlasování: 9/0/0)

III. Rekonstrukce VO v místní části Lipí 
ZO projednalo návrh na rekonstrukci VO v místní části Lipí. 
Jedná se celkem o výměnu 6 světelných těles, která budou 
umístěna na současné sloupy. Cena za jedno těleso je 10 000 
Kč a výměnu provede společnost SATHEA VISION s. r. o.     
Usnesení č. 184/24: ZO schvaluje výměnu veřejného 
osvětlení v místní části Lipí dle předložené nabídky.  
(Hlasování: 9/0/0)
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OBECNÍ ÚŘAD INFORMUJE

V uplynulém období především proběhlo jednání s projektan-
tem v silničním oboru, které se týkalo vybudování chodníku  
v Chotilsku. Chodník by navazoval na současné chodníky před 
muzeem a na mostku přes potok. Tím by došlo k zvýšení bez-
pečnosti občanů, kteří navštěvují dětské hřiště nebo hřiště  
s umělým povrchem. Jedná se především o malé děti a ma-
minky s kočárky. Po vypracování projektu bude oslovena Po-
licie ČR a stavební úřad Města Dobříš k stanovisku na zřízení 
přechodu pro chodce od kapličky směrem k IC Chotilsko. 
Po Novém roce (v závislosti na počasí) začnou práce na vy-
budování vodovodu v Záborné Lhotě. V současné době pro-
bíhají různá jednání a obhlídky místa s technickým dozorem 
a koordinátorem BOZP a také se zástupci společnosti, která 
zvítězila ve výběrovém řízení na tuto akci. 

CO SE UDÁLO OD MINULÉHO ZASEDÁNÍ?

Dne 8. listopadu proběhla kontrola na dotaci poskytnutou  
v rámci rekonstrukce bývalého antukového kurtu v Chotilsku 
na hřiště s umělým povrchem.
       
Upozornění občanům – neoprávněný zábor obecních 
pozemků
V rámci narovnání skutečného stavu se stavem zaneseným 
na katastru (při nesouladu zjištěném v rámci pozemkových 
úprav) je možno majiteli dotčených pozemků podat si žádost 
o odkoupení těchto pozemků z majetku obce do svého vlast-
nictví. Žádost musí být podána do konce roku 2025, cena 
takového pozemku je stanovena na 200 Kč za m2 (místo ob-
vyklých 500 Kč za m2).

OTEVÍRACÍ DOBA OÚ NA KONCI ROKU 2024

23. 12.2024  ZAVŘENO
27. 12. 2024  ZAVŘENO
30. 12.2024   OTEVŘENO 8.00 – 13.00 hod. 
31. 12. 2024  ZAVŘENO

NEZAPOMEŇTE – VÝDEJ ZNÁMEK NA POPELNICE PRO ROK 2025

Obecní úřad Chotilsko bude vydávat (nebo prodávat) známky na popelnice po uhrazení poplatku za obecní systém odpa-
dového hospodářství, a to v termínech od 2. prosince 2024 do 20. prosince 2024 a od 6. ledna 2025 po zbytek roku 2025. 
CENÍK ZNÁMEK PRO ROK 2025 JE NÁSLEDUJÍCÍ: 
popelnice 110 l – vývoz 1x za 14 dnů (po celý rok) 2030 Kč, 1x za měsíc (po celý rok) 940 Kč, pytle s logem DOKAS o velikosti 
110 l – 120 Kč. 

Je to již více než deset let, kdy se na Veselém vrchu obje-
vili zatím poslední zlatochtiví zahraniční prospektoři, a zá-
roveň je to již deset let, kdy se především díky občanské 
pospolitosti s podporou naší a okolních obcí podařilo zlato 
na Mokrsku uchránit příštím generacím. Čert nikdy nespí, a 
proto jsme se s Jiřím Šťástkou z pověření obce ve čtvrtek 14. 
listopadu zúčastnili Kulatého stolu o regionální surovinové 
politice. Středočeský kraj v současné době aktualizuje Regi-
onální surovinovou politiku. Jde o klíčový krajský koncepční 
dokument, který bude po jeho schválení krajským zastupi-
telstvem sloužit jako podklad pro územně plánovací činnost 

a další procesy pro využití ložisek nerostných surovin na úze-
mí kraje. Zástupci kraje nás seznámili s návrhem uvedeného 
koncepčního dokumentu. Ten je v současnosti podrobován 
posuzování vlivů koncepce na životní prostředí dle zákona  
č. 100/2001 Sb. Poté se rozvinula dlouhá diskuse s řadou do-
tazů zejména od těžbou dotčených obcí. Závěrem zpráva pro 
nás – surovinová politika v tomto vydání s těžbou zlatonosné 
rudniny na Mokrsku nepočítá.
Hezké svátky.

Jiří Bendl, 
Sejcká Lhota

ZLATO NA MOKRSKU SE TĚŽIT NEBUDE (ZATÍM)
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V neděli 24. listopadu se nás sešlo opravdu hodně a máme 
z toho velkou radost. Tvořilo se ostošest. Děti malovaly 
sádrové odlitky, zdobily perníčky, psaly dopisy Ježíškovi. 
Maminky a tatínkové vyráběli věnce a adventní dekorace, 
které budou krášlit rodinné příbytky a přispějí k vánoční 
atmosféře.
V rámci dílniček jsme vyrobili svícny a věnce pro charitativní 

ADVENTNÍ TVOŘENÍ V CHOTILSKU

CHOTILSKÝ HALLOWEEN 2024

V sobotu 26. října 2024 se konal již 3. ročník stezky odvahy  
v rámci Chotilského Halloweenu.
Účast na této akci byla absolutně neskutečná, sešlo 
se 162 statečných dětí, které zdolávaly stezku odvahy  
s mnoha strašidelnými překážkami. Než děti vyšly na tra-
su, absolvovaly výrobu pěkných dýňových dekorací. Naše 
malířka strašidelných obrázků na obličeje byla ve stálém 
obležení. 
Ráda bych za hladký průběh akce poděkovala všem, kteří 
jakkoliv pomohli s náročnou přípravou a průběhem, a hlavně 
všem strašidlům! Zvláštní poděkování si zaslouží dodavatelé 

buřtíků, pamlsků, pečiva, bonbonů a ovoce do balíčků. Díky.
Také mnohokrát děkuji účastníkům za finanční přispění  
a za trpělivost při registraci na trasu. Věříme, že jste si 
celé odpoledne i podvečer užili, že jste se opět potkali  
s mnoha přáteli a známými, což je vlastně účelem těchto 
společných akcí. 
Podle vašich připomínek určitě vylepšíme další ročník a bude-
me se těšit v říjnu 2025 na viděnou.

Stáňa Rákosníková, 
Chotilsko

akci na podporu Azylového domu sv. Ludmily v Mokrovra-
tech.
Děkujeme Martině, Alušce a Stáně za krásný adventní věnec, 
který bude zdobit chotilskou kapličku.
Doufáme, že se za rok opět ve zdraví sejdeme.

Adéla Tomášková
IC Chotilsko
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PERNÍČKY ZE MLÝNA

V říjnu jsme navštívili pekárnu Perníčky ze mlýna v Prostřední 
Lhotě. Celá budova se zahalila do halloweenského kabátu. 
Výzdoba byla opravdu působivá – dýně, svíčky, pavoučí sítě 
a další tematické dekorace vytvořily úžasnou atmosféru. Vy-
chutnali jsme si výbornou kávu, horkou čokoládu a lahodné 

zákusky. Děti mohly na mistrovsky zdobených perníčcích oči 
nechat. Obsluha byla milá, pozorná a bylo vidět, že jim na 
všem velmi záleží. Celkově šlo o báječný zážitek a už se těší-
me, že pekárnu znovu navštívíme.

Barbora Všelichová, Chotilsko

FOTBALOVÉ OKÉNKO - OHLEDNUTÍ ZA PODZIMNÍ ČÁSTÍ

MÁME SVÉ TALENTY

Podzim mladších žáků v Prostřední Lhotě ukázal nejen nám 
trenérům, ale všem příznivcům fotbalu, že máme talentova-
né hráče, kteří svým umem dokážou potěšit oko nadšeného 
diváka. Vzhledem k poměrně velkému počtu přihlášených 

týmů pro ročník 2024/25 byly týmy v podzimní části rozlo-
sovány do tří skupin A, B a C. Nám díky losu byla přisouze-
na skupina C. V této skupině jsme se dvoukolově poměřili  
s týmy Novou Vsí/Novým Knínem, Jesenicí, Starou Hutí  
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a Višňovou/Dolními Hbity s výsledným skóre 37:16. Nutno 
dodat, že soupeř z Nové Vsi/Nového Knína byl nad naše síly 
a v obou zápasech jsme odešli poraženi. Vyrovnané zápa-
sy byly jako vždy s týmem z Jesenice, kdy každý z týmů si 
jednou připsal vítězství na půdě soupeře. V konečné tabulce 
jsme nakonec skončili druzí s celkovým počtem 15 bodů, což 
lze v celkovém hodnocení označit za výborný výsledek!
Velkým příslibem do budoucna je i fakt, že mezi mladší žáky 
se podařilo implementovat několik šikulů z řad starší příprav-
ky (Max Haniš, Vojta Hrubý, Patrik Caska, Petr Sovič a Kryštof 
Navrátil), kteří svými skvělými výkony perfektně vyztužili naše 
řady a současně se výraznou měrou podíleli na gólech v síti 
soupeře. Nelze však ani opomenout značnou část mladších 

VÝSLEDKY A MUŽSTVO, PODZIM 2024 (III. TŘÍDA SKUPINA »B«)

kolo datum utkání výsledek

1. 24. 8. TJ Prostřední Lhota – Sokol Jesenice 1:1

2. 1. 9. TJ Prostřední Lhota - Sokol Počepice 3:2

3. 6. 9. TJ Prostřední Lhota - SK Kosova Hora 1:3

4. 9. 11. TJ Prostřední Lhota - Nová Ves pod Pleší 0:7

5. 22. 9. Sokol Dublovice - TJ Prostřední Lhota 4:1

6. 28. 9. TJ Prostřední Lhota - SK Klučenice 3:1

7. 6. 10. Sedlec-Prčice B - TJ Prostřední Lhota 0:1

8. 12. 10. TJ Prostřední Lhota - TJ Kamýk n/Vltavou 2:1

9. 19. 10. VLTAVAN Hřiměždice - TJ Prostřední Lhota 2:3

10. 26. 10. TJ Prostřední Lhota - TJ Zduchlovice 2:2

11. 3. 11 Sokol Nečín - TJ Prostřední Lhota 3:0

žáků, kteří pravidelně vypomáhají a získávají zkušenosti o ka-
tegorii výš, tj. u starších žáků. Svým přístupem jsou pravidel-
nými oporami, bez kterých by starší kamarádi mohli jen těžko 
odehrát jakýkoliv zápas. Mezi tyto pilíře stabilně patří Tonda 
Havel, Lukáš Foukner, Matyáš Špaček, Sebastián Limberk, 
Láďa Pulec, David Jarolímek nebo Vašek Pecivál.
Abych nechválil jenom kluky, bylo by trestuhodné nevyzdvih-
nout výkony sportovně všestranně nadané Terezky Caskové. 
Svým pohybem a bojovností tvoří kostru týmu mladších žáků. 
Kvalitními výkony na sebe upozorňuje natolik, že o její talent 
projevil velký zájem dívčí tým AC Sparta Praha. Skutečnost, 
že je opravdu velká bojovnice, svědčí i to, že byla vybrána  
a nominována Fotbalovou asociací ČR do kempu dívek U13, 

reprezentující Středočeský kraj.
Ohlédnutí za podzimní částí lze 
hodnotit veskrze pozitivně, při-
neslo mnoho dobrého z dosa-
žených výsledků, ale i ponauče-
ní z neúspěchů. Ukazuje se, že  
s mládeží je potřeba stále praco-
vat, rozvíjet je, motivovat a pod-
porovat v jejich činnosti a zápalu 
pro sport. Odměnou a kořením 
za naši společnou snahu je pak 
zúročení dosaženými výsledky, ať 
už jako kolektiv nebo jednotlivec. 
Hodně štěstí a jen tak dál!!!
Žijeme fotbalem a fotbal nás 
baví…                    Jan Ondřejka,

trenér mladších žáků
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VÝSLEDKY B MUŽSTVO, PODZIM 2024 (IV. TŘÍDA SKUPINA »B«) 
kolo datum utkání výsledek

1. 31. 8. SK Vysoký Chlumec - TJ Prostřední Lhota B 1:1

2. 8. 9. TJ Prostřední Lhota B - Sokol Dublovice B 2:2

3. 21. 9. FK Drevníky - TJ Prostřední Lhota B 6:1

4. 29. 9. TJ Prostřední Lhota B - VLTAVAN Hřiměždice B 4:2

5. 10. 11. Kamýk nad Vltavou B - TJ Prostřední Lhota B 1:2

6. 13. 10. TJ Prostřední Lhota B - TJ Krásná Hora 1:2

7. 20. 10. SK Nový Knín B - TJ Prostřední Lhota B 4:0

8. 27. 10. TJ Prostřední Lhota B - SK Velká Lečice 3:4

9. 3. 11. TJ Prostřední Lhota B - SK Přestavlky 3:0

HASIČI INFORMUJÍ

V souvislosti s posledními dvěma událostmi, požár listí a trávy 
v příkopu v osadě Hrdlička a požár stromu a nejbližšího okolí 
tohoto stromu v lese u Prostřední Lhoty, který vznikl od zá-
bavní pyrotechniky, a s ohledem na blížící se Vánoce a oslavy 
Silvestra, kdy se běžně ve skoro všech domácnostech mani-
puluje s otevřeným ohněm, a i zábavní pyrotechnikou, bych 
rád po delší době otevřel krátké »preventistické okénko« na 
téma Bezpečné používání svíček a pyrotechniky.
ZÁSADY BEZPEČNÉHO POUŽÍVÁNÍ SVÍČEK:
• svíčky umisťujte na stabilní nehořlavé podložky, které brání 
přímému kontaktu svíčky s podkladem (např. chvojím v ad-
ventním věnci, ubrusem apod.)
• svíčky umísťujte v dostatečné vzdálenosti od hořlavých ma-
teriálů, v žádném případě je nedávejte k oknům do průva-
nu, blízko záclon, v těsné blízkosti textilií, nenechávejte je na 
poličce ani na skříni

LISTOPAD U HASIČŮ V CHOTILSKU

• zapálené svíčky nenechávejte během jejich hoření bez do-
zoru
• nedovolte dětem jakkoli manipulovat se zapálenou svíčkou
• svíčky zhasněte vždy, když opouštíte domov nebo jdete 
spát.
ZÁSADY BEZPEČNÉHO POUŽÍVÁNÍ ZÁBAVNÍ 
PYROTECHNIKY:
• pyrotechniku nakupujte výhradně ve specializovaných pro-
dejnách, kde vám také odborně poradí s jejím použitím
• pyrotechnika musí být opatřena certifikační značkou a ná-
vodem k použití v českém jazyce
• nekupujte pyrotechniku s otevřeným nebo poničeným obalem
• pyrotechniku skladujte na suchém místě, mimo dosah dětí 
a v dostatečné vzdálenosti od zdroje otevřeného ohně (krby, 
krbová kamna, sporák, svíčky apod.)
• s pyrotechnikou manipulujte zásadně na volném prostran-
ství, daleko od obydlí, zaparkovaných aut, keřů, kontejnerů
• s pyrotechnikou nemiřte do oken, na lidi nebo na zvířata.
Se zábavní pyrotechnikou nesmí manipulovat nezletilé osoby 
bez dozoru dospělých a osoby pod vlivem alkoholu a jiných 
omamných látek.
Nezapomeňte, že zvukové a světelné efekty způsobené zá-
bavní pyrotechnikou jsou velmi nepříjemné a stresující pro 
domácí, ale i volně žijící zvířata. Zvířata mají výrazně citlivěj-
ší sluch a hluk z ohňostrojů je pro ně tak mnohem silnější  
a výrazně překračuje práh bolestivosti. To v mnoha případech 
končí jejich zraněním anebo smrtí. 
Na závěr ještě krátké ohlédnutí nejen za výjezdy v uplynulém 
měsíci:
29. 10. ve 14.03 hod. vyjížděla naše jednotka v rámci tak-
tického cvičení spuštěné požární signalizace v objektu Mini-
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PODĚKOVÁNÍ

Nadešel kouzelný čas. Jsou to chvíle, kdy se každý z nás alespoň na chvilku zastaví a zrekapituluje uplynulý rok. Nebudu 
výjimkou.
Děkuji vám všem, své rodině a dětem. Nesmím však zapomenout na manžele Tomáškovi, kteří mi více než rok dávají sílu, 
manžele Hrbkovi a Všelichovi za obrovskou pomoc. Dále nesmím zapomenout na Báru Volešákovou, Martinu Křížovou  
a Jiřinku Šimandlovou. Také další z vás, kteří mě podporovali a podporují, patří mé veliké díky. 
Přeji vám tímto šťastné a veselé Vánoce, mnoho štěstí a zdraví v novém roce 2025.   

Monika Čampulková Švehlová

sterstva financí do Smilovic. Již před naším příjezdem byla 
provedena evakuace osob z rekreačního zařízení, a to přímo 
zaměstnanci zařízení. Po příjezdu na místo události jsme na 
pokyn velitele zásahu vytvořili hadicové vedení (hadice B – 
rozdělovač – hadice C 5 ks- proudnice). Toto vedení bylo na-
taženo v přízemí přes recepci, chodbou ke schodišti a vedlo 
tak až k technické místnosti, odkud byl hlášen poplach. Do 
této chodby byl rovněž umístěn přetlakový ventilátor na od-
větrání prostoru. Zde jsme se setkali se zasahujícími hasiči 
z prvního úseku, který vedl přes nakládací rampu objektu. 
Následně proběhlo vyhodnocení postupu obou úseků velite-
lem zásahu a ověření účinnosti odvětrání. Po ukončení této 
činnosti a dalším vyhodnocení akce s vedením ubytovacího 
zařízení, byla uskutečněna ještě poslední prohlídka objektu. 
Poté se naše jednotka vydala zpět na základnu.
8. 11. v 15.56 hod. vyjížděla naše jednotka do Lipí ke 
spadlému stromu na vozovku. Po příjezdu na místo události 
jednotka zastavila provoz na komunikaci a poté odřízla na-
kloněný strom nad vozovkou, tento následně rozřezala na 
menší části a odklidila z vozovky. Po jejím očištění byl opět 
obnoven provoz na komunikaci. Poté se jednotka vrátila 
zpět na základnu.
11. 11. v 8.23 hod. vyjížděla naše jednotka k požáru listí  
a trávy do osady Hrdlička. Po příjezdu na místo události jednot-
ka provedla hašení pomocí vysokotlakého proudu zasažené-
ho prostoru u silnice a na zahradách dvou chat. Po rozhrabání  
a dohašení prostoru a po kontrole velitelem zásahu se jed-
notka vrátila zpět na základnu.
17. 11. v 13.55 hod. vyjížděla naše jednotka na silnici do Zá-
borné Lhoty ke spadlému stromu na vozovku. Po příjezdu na 
místo události jednotka odstranila zbytek spadlého stromu 
rozřezáním. Po úklidu vozovky se jednotka vrátila na základ-
nu.
22. 11. v 19. 04 hod. vyjížděla naše jednotka k požáru stro-
mu do Prostřední Lhoty. Po příjezdu na místo události jed-
notka hasila pomocí vysokotlakého proudu zasažený strom 
a jeho nejbližšího okolí. S ohledem na nalezený čerstvý zby-

tek zábavní pyro-
techniky v dutině 
stromu bude celá 
záležitost předmě-
tem dalšího vyšet-
řování. Po dohaše-
ní prostoru a po 
kontrole velitelem 
zásahu se jednot-
ka vrátila zpět na 
základnu.
2. 11. se ve ško-
licích prostorách 
HZS Příbram usku-
tečnilo pravidelné 
školení velitelů 
jednotek.
8. 11. se ve ško-
licích prostorách 
SDH Březové 
Hory uskutečnilo 
v rámci ORP OSH 
PŘÍBRAM tradiční 
školení preventis-
tů. 
25. 11. byla Vítu 
Šiškovi, Marti-
nu Lukavskému, Jiřímu Petřinovi a Jiřímu Soukupovi, tedy 
členům JSDH obce Chotilsko, na hradě Křivoklát z ru-
kou hejtmanky Středočeského kraje Mgr. Petry Peckové  
a ředitele HZS Středočeského kraje brig. gen. Ing. Miloslava 
Svatoše předána medaile za obětavou práci během záchran-
ných a likvidačních prací spojených s povodní v Moravsko-
slezském a Olomouckém kraji. 
Krásný a klidný advent

Martin Brodský,  
člen výjezdové jednotky obce Chotilsko

SPOLEČENSKÁ KRONIKA
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Říjen 2024

KRONIKA ZÁBORNÉ LHOTYKRONIKA ZÁBORNÉ LHOTY  

VÁŽENÉ SOUSEDKY, VÁŽENÍ SOUSEDÉ.

OBRACÍME SE NA VÁS S PROSBOU OHLEDNĚ KRONIKY ZÁBORNÉ LHOTY,  

KTERÁ SE JIŽ NĚKOLIK ROKŮ HLEDÁ.

POKUD NĚKDO TUŠÍTE, KDO BY JI MOHL MÍT, NEBO MÁTE NÁPAD, KDE HLEDAT, 

DEJTE NÁM PROSÍM VĚDĚT E-MAILEM: kovotlaca@seznam.cz .

 PIŠTE, VOLEJTE NA MOBIL: 602 809 803, PŘÍPADNĚ NÁM VHOĎTE LÍSTEK S INFORMACÍ, 

KOHO SE PTÁT, DO NAŠÍ POŠTOVNÍ SCHRÁNKY.

PŘEDEM DĚKUJEME.

Daniela a Jiří Johnovi, Záborná Lhota č. p. 12  (u váhy, blízko kapličky)

 !ne č. ev. 012 u dětského hřiště!

Listopad 2024

Po několika osobních schůzkách a telefonátech s lidmi ze Z. Lhoty je výsledek pátrání zatím 

stále stejný.

Nenašla se ☹ 

Zamyslete se prosím a dejte nám vědět, pokud vás ještě něco napadne.                 

 D.+J.

JUBILANTI MĚSÍCE – BLAHOPŘEJEME

V listopadu slaví narozeniny Albína Šišková z Chotilska, Miloslav Čámský z Prostřední Lhoty, Stanislav Spálenka z Prostřední 
Lhoty, Josef Pechar z Prostřední Lhoty, Karel Chodora ze Záborné Lhoty a Vladimír Mašek ze Záborné Lhoty.

Hodně zdraví, spokojenosti a pohody!

POZNÁMKA REDAKCE

Do tohoto čísla zpravodaje přispěli fotodokumentací Alena Stýblová, Stáňa Rákosníková, Adéla Tomášková a Martin Brodský.
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Obec Chotilsko, SDH Prostřední Lhota
a o.s. Veselý Vrch
vás zvou na tradiční

18. ROČNÍK
SILVESTROVSKÉHO

VÝŠLAPU
SILVESTROVSKÉHO

VÝŠLAPU
NA VESELÝ VRCH

31.12.202431.12.2024
SRAZ : 13:00 HODIN  V
PROSTŘEDNÍ LHOTĚ

NA NÁVSI

TRADIČNÍ MOK
NEBUDE CHYBĚT



49NovoknínskoListopad 2024 

Sobota 1.2.2025
 od 20:00 hodin

 v Sokolovně Nový Knín

      
k tanci i poslechu zahrají 

 BOSÁCI

Obec Chotilsko pořádá

 vstupné: 200,- Kč
 

Bohatá tombola
Předprodej vstupenek 

 od 6.1.2025
 v IC Chotilsko

zajištěn
 svozový autobus 
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MOKROVRATSKÝ ZPRAVODAJ
MOKROVRATY | POUŠTĚ 

MĚSÍČNÍK/LISTOPAD VÝTISK ZDARMA

ZPRÁVY Z OBCE

Návrh usnesení č. 1-18/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty určuje zapisovatelem p. Pav-
línu Hejrovou a jako ověřovatele p. Pavlu Bílkovou a p. Karla 
Kaláta.
Výsledek hlasování: 
Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 1-18/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 2-18/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje program jednání 
zastupitelstva obce dne 27. 11. 2024 takto:       
  1) Střednědobý výhled rozpočtu obce na roky 2025-2027
  2) Rozpočet obce na rok 2025
  3) Střednědobý výhled rozpočtu provozních prostředků ZŠ  
      a MŠ na roky 2025-2027
  4) Rozpočet provozních prostředků ZŠ a MŠ na rok 2025
  5) Rozpočtové opatření č. 5/2024
  6) Protokol 1/2024 o kontrole kontrolního výboru
  7) Zápis o kontrole finančního výboru
  8) Vyhlášení ceny vodného a stočného na rok 2025
  9) Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za obecní      
      systém odpadového hospodářství
10) Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za užívání  
      veřejného prostranství
11)  Dodatek č. 1 ke smlouvě na sběr, přepravu a nakládání se  
      směsným komunálním odpadem včetně příloh č. 1 a 2

12) Žádost o poskytnutí dotace do Sociálního fondu regionu  
      Brdy-Vltava
13) Zřízení inventarizační komise¨
14) Pokladní limit na rok 2025
15) Různé
Výsledek hlasování:
Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 2-18/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 3-18/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje Střednědobý vý-
hled rozpočtu obce na roky 2025 – 2027.
Závaznými ukazateli rozpočtů v jednotlivých letech jsou para-
grafy rozpočtové skladby.
Výsledek hlasování:  
Pro: 6   Proti: 0  Zdržel se: 0 
Usnesení č. 3-18/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 4-18/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje schodkový rozpo-
čet obce na rok 2025 ve výši příjmů 23 591 700 Kč, ve výši 
výdajů 23 830 800 Kč. Schodek ve výši 239 100 Kč bude 
čerpán z úspor minulých let. Závaznými ukazateli rozpočtu 
jsou paragrafy rozpočtové skladby. 
Výsledek hlasování:
Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 4-18/2024 bylo schváleno.

USNESENÍ ZE ZÁPISU Č. 18/2024
ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE MOKROVRATY,

KONANÉHO DNE 27. 11. 2024
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Návrh usnesení č. 5-18/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje Střednědobý vý-
hled rozpočtu provozních prostředků ZŠ a MŠ Mokrovraty na 
období 2025 – 2027.
Výsledek hlasování:
Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 5-18/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 6-18/2024 
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje Rozpočet provoz-
ních prostředků ZŠ a MŠ Mokrovraty na rok 2025.
Výsledek hlasování:
Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 6-18/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 7-18/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje Rozpočtové opat-
ření č. 5/2024, kterým se příjmy snižují na položce 4111 
(Neinv. přijaté transfery) o 11 395 Kč, navyšují se na § 3399 
(Ostatní záležitosti kultury) o 41 800 Kč, na § 6310 (Obecné 
příjmy) o 100 tisíc Kč. Výdaje se snižují na § 2310 (Pitná voda) 
o 100 tisíc Kč, na § 3723 (Sběr a svoz ost. odpadů) o 100 tisíc 
Kč, na § 6115 (Volby do zastupitelstev krajů) o 11 395 Kč, na 
§ 6117 (Volby do EP) o 11 410 Kč, navyšují se na § 3113 (Zá-
kladní školy) o 100 tisíc Kč, na § 3399 (Ostatní záležitosti kul-
tury) o 41 800 Kč, na § 3613  Nebyt. hospodářství) o 60 tisíc 
Kč, na § 3631 (Veř. osvětlení) o 40 tisíc Kč, na § 3722 (Sběr 
a svoz komunál. odpadů) o 100 tisíc Kč, na § 6171 (Činnost 
místní správy) o 11 410 Kč. Položky financování jsou upraveny 
o převody termínovaných vkladů bez vlivu na závazné uka-
zatele. Ostatní závazné ukazatele rozpočtu nejsou změněny. 
Výsledek hlasování:
Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 7-18/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 8-18/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty bere na vědomí Protokol 
1/2024 o kontrole kontrolního výboru podle § 119 odst. 
3 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, která se uskutečnila  
28. 8. 2024 za 1. pololetí 2024.
Výsledek hlasování:
Pro: 6   Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 8-18/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 9-18/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty bere na vědomí Zápis  
o kontrole finančního výboru podle § 119 odst. 4 zákona  
č. 128/2000 Sb., o obcích, která se uskutečnila 29. 9. 2024 
za rok 2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 6   Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 9-18/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 10-18/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje od 1. 1. 2025 cenu 
pro vodné ve výši 40,45 Kč bez DPH, pro stočné 71,15 Kč bez 
DPH v obci Mokrovraty a Pouště. K cenám bude připočtena 
DPH dle zákonné sazby ke dni uskutečnění vyúčtování.
Výsledek hlasování:
Pro: 6   Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 10-18/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 11-18/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje Obecně závaznou 
vyhlášku obce Mokrovraty o místním poplatku za obecní sys-
tém odpadového hospodářství. Sazba poplatku za kalendář-
ní rok činí 800 Kč.
Výsledek hlasování:
Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 11-18/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 12-18/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje Obecně závaznou 
vyhlášku obce Mokrovraty o místním poplatku za užívání ve-
řejného prostranství.
Výsledek hlasování:
Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 12-18/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 13-18/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje Dodatek č. 1 ke 
smlouvě na sběr, přepravu a nakládání se směsným komu-
nálním odpadem ze dne 1. 7. 2023 včetně příloh č. 1 a 2 ke 
smlouvě O-2023-038 mezi společností Dokas Dobříš, s. r. o 
a obcí Mokrovraty.
Výsledek hlasování:
Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 13-18/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 14-18/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje Žádost Sociálního 
fondu regionu Brdy-Vltava o poskytnutí dotace na rok 2025 
ve výši 52 930 Kč na zajištění sociálních služeb v regionu 
Brdy – Vltava a uzavření veřejnoprávní smlouvy s tím, že tato 
celá dotace bude poskytnuta klientům spolku Stéblo, z. s. 
Borotice. 
Výsledek hlasování:
Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 14-18/2024 bylo schváleno.
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AKTUALITY ZE ŠKOLY – PROSINEC 2024

ZMĚNA SYSTÉMU TŘÍDĚNÍ ODPADU OD 1. 1. 2025

Návrh usnesení č. 15-18/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje zřízení inven-
tarizační komise ve složení: p. Lukáš Konvička – předseda,  
p. Pavla Bílková, p. Karel Kalát – členové.
Výsledek hlasování:
Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 15-18/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 16-18/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje výši pokladního li-
mitu na rok 2025 ve výši 80 tisíc Kč.
Výsledek hlasování:
Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 16-18/2024 bylo schváleno.

Stanislava Ecklová
starostka obce

V návaznosti na články z předešlých vydání Mokrovratského 
zpravodaje přinášíme podrobnější informace k novému sys-
tému třídění a svozu odpadu od 1. 1. 2025. Od tohoto data 
budou sváženy od rodinných domů nádoby se směsným 
komunálním odpadem v pátek 1x za 14 dní, ve čtvrtek 
nádoby na plast, kovy a nápojové kartony rovněž 1x 
za 14 dní a nádoby na papír 1x za 4 týdny.

Harmonogram svozu na přelomu roku 2024/2025:
• čtvrtek 26. 12. 2024 směsný komunální odpad
• čtvrtek 2. 1. 2025 pouze papír z nových popelnic
• čtvrtek 9. 1. 2025 pouze plast z nových popelnic
• pátek   10. 1. 2025 směsný komunální odpad
Podrobný harmonogram svozu odpadu bude zveřejněn na 
informačních kanálech obce včetně odpadového kalendáře 
na webových stránkách

AKTUALITY – PROSINEC 2024
  1. 12. – vánoční jarmark, vystoupení dětí ZŠ a MŠ – v 16:00 
hodin
  5. 12. – Mikulášská nadílka v ZŠ a MŠ
  6. 12. – vánoční fotografování
16. 12. – závěrečná lekce plaveckého výcviku
17. 12. – vánoční besídka MŠ – od 16:00 hodin ve třídě MŠ

17. 12. – »Odpoledne s pohádkou« - pohádka dětí z dra-
matického kroužku pro jejich rodiče – od 17:00 hodin ve 
třídě ZŠ
18. 12. – Vánoce ve škole – dopoledne
19. 12. – vánoční nadílka lesním zvířátkům
20. 12. – Muzeum betlémů – Karlštejn 
23. 12. 2024 – 3. 1. 2025 – vánoční prázdniny

Vážení spoluobčané,

projektovým dnem »Strašidelná škola« – DUCHOVÉ A DU-
ŠIČKY začal pro nás ve škole měsíc listopad. V převlecích růz-
ných strašidel a duchů jsme společně prožívali den, soutěžili, 
četli a vyprávěli si nejen o Halloweenu, ale i o Dušičkách. 
K listopadovým tradicím v naší škole i školce patří připo-
menutí legendy o svatém Martinovi, význam 17. listopadu  
a také blížící se vánoční jarmark. S radostí jsme, sice se zpož-
děním, vítali první sněhové vločky.
Brdy – Vltava o. p. s. připravila 12. listopadu v Dobříši pro ško-
láky akci - Klam show. Optické klamy všechny velmi zaujaly, 
některým dětem představení připomínalo muzeum smyslů.                                  
Ve čtvrtek 14. listopadu někteří školáci a předškoláci ukončili 
bruslení s trenéry a hned v pondělí následující týden zahájili 
žáci ZŠ i budoucí školáci plavecký výcvik.              

Přípravy na vánoční jarmark vyvrcholily v pátek 29. listopadu, 
kdy děti společně s rodiči i prarodiči tvořily vánoční dekorace 
na jarmark.
Naše přání, abychom prožili adventní čas radostně, je v textu 
písně, kterou jsme zpívali při rozsvícení stromečku. Tak pro 
připomenutí ještě jednou…

»Adventní čas připraví nás na dobu vánoční.
Otevřít chcem svá srdce všem,
tím ať náš advent zní.
Advent je příchod nebeských výhod, nejen slev na každý krám.
Honit se nesluší tomu, kdo na duši nechce mít bouli a šrám….«

Přejeme i vám všem co nejklidnější prožití adventu, vánočních 
svátků a do nového roku hodně zdraví, štěstí a spokojenosti.

Kolektiv ZŠ a MŠ Mokrovraty
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DÝŇOVÁNÍ 

Děkujeme, že jste si v pondělí 28. 10. 2024 přišli na hřiště užít příjemné společné odpoledne při dlabání dýní a tvorbě pod-
zimních dekorací. Děti i dospělí si vyrobili spoustu krásné podzimní výzdoby. Bylo to opravdu moc fajn a počasí nám přálo.
Děkujeme všem dobrovolníkům, kteří se na přípravě a organizaci podíleli a dodali i luxusní dýňové dobroty. 
Tak zase za rok!?                                                                                                 Přejeme všem krásné předvánoční období!
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MOKROVRATSKÉ MŘENKY 

ZIMNÍ PŘÍJEM BIOODPADU

V období vegetačního klidu lze bioodpad odložit každé pondělí od 8:00 do 12:00 hodin ve dvoře hasičské zbrojnice Mokro-
vraty č. p. 17. 
V Pouštích bude kontejner na zahradní odpad (mimo větví) k dispozici po celý rok.

Letos je tomu 10 let, co se rybářský kroužek schází v místní 
knihovně v Mokrovratech. Tento rok kroužek navštěvuje de-
vět dětí ve věku od 7 let do 15 let z obce a blízkého okolí. 
Snažím se vytvořit partu kamarádů, kteří se baví lovem ryb  
a pobytem v přírodě. Chodíme nahazovat na hřiště, pozná-
váme ryby a přírodu kolem nás. Rybářský kroužek je veden 
pod ČRS, z. s., MO Nový Knín. 
S dětmi chodím chytat na obecní rybníček zvaný »Dolejšák« 
a rybníky v blízkém okolí, například na rybníček Přibylák  
v Malé Hraštici, který patří naší organizaci. Na těchto rybníč-
cích se dá chytit kapr obecný, plotice, perlín a z dravých ryb 
štika obecná a okoun říční. Letos bylo do rybníku Přibylák 
vypuštěno cca 300 ks karase obecného. Zde je snaha rybá-
řů rozšířit dnes už vzácnou rybku, přesto dříve tak běžnou. 
Podmínkou je její introdukce do nádrže, ve které není příto-
men karas stříbřitý nebo šlechtěné formy karase.
Při poslední návštěvě rybníčku Přibylák děti chytly pár kapříků 
a taky jednu štiku. Kapříci a štika dostali samozřejmě svobodu.
Dnešní rybaření není jen o rybách, ale taky o zážitcích spoje-
ných s rybařením a přírodou kolem řek a rybníků. Proto vedu 
rybářský kroužek, aby více dětí mělo zájem ulovit rybu anebo 
jen zážitek v přírodě u vody. Vidět ledňáčka, který jako ba-
revný šíp proletí pod prutem při rybaření na kraji říčky Kocá-

by. Na podzim, když půjdou z ryb a uslyší tajemné troubení, 
že to nebučí kráva, ale že probíhá jelení říje. A to má být ten 
zážitek, který mě i děti táhne k vodě do přírody. 
Říčka Kocába přináší nespočet zážitků. S jedním se pojí jedno 
moje nedávné chytaní na této říčce, ale to zase až někdy příště. 
Pro zdokumentování činnosti a loveckých úspěchů jsem zpro-
voznil webovou stránku rybářského kroužku: http://mokro-
vratskemrenky-cz.webnode.cz/. 

David Veselý v Mokrovratech 15. 11. 2024
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III. Městský

sobota 15.2. 2025
k tanci a poslechu bude hrát skupina 

WOCATIESBAND
bohatá tombola  občerstvení zajištěno

sokolovna nový knín / 19:30
vstupenky 200 Kč / předprodej na radnici


